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'1.

Protok6l nr Xll/15

przebiegu obrad xll sesji Rady Miasta Wlocfawek

odbytej w dniu 29 paidziernika 2015r.

Dnia 29 paldziernika 2015 roku o godzinie 9.00 w sali nr 4 Urzqdu Miasta Wloclawek przy ul.

Zielony Rynek !!/73 rozpoczqly siq obrady Xll sesji Rady Miasta Wloclawek Vll kadencji,
kt6rq zwolal i kt6rej przewodniczyf radny Jarostaw Chmielewski Przewodniczqcy Rady

Miasta Wloclawek.

Ad. 1
Sprawy organizacyjne

- otwarcie sesji
Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski otworzyl obrady Xll sesji Rady

Miasta Wloclawek, serdecznie witajac zastepc6w Prezydenta Miasta: dr Barbarq

Moraczewskq, Magdalenq Korpolak-Komorowskq oraz Monikq Berger, goSci przybylych na

obrady, jak r6wnie2 dyrektor6w wydziaf6w oraz pozostaiych pracownik6w Urzqdu Miasta.
PrzewodniczEcy Rady Miasta powital tak2e obecnych na sesji przedstawicieli wtoctawskich
medi6w, mieszkaic6w miasta oraz radnych Rady Miasta uczestniczacych w obradach.
- stwierdzenie quorum
Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarosfaw
Chmielewski stwierdzil, i2 na stan 25 radnych na sali zgromadzonych jest - zgodnie z listq
obecno6ci 20 radnych, a zatem obrady sesyjne w dniu 29 paldziernika sa prawomocne.

Lista obecnoici radnych z Xll sesji Rady Miasta - zalqcznik nr 1do protokolu,
Lista os6b uczestniczacych w Xll sesji Rady Miasta - zalqcznik nr 2 do protokofu.
- przyjqcie protokofu z obrad Xl sesji Rady Miasta
Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poinformowaf, 2e w Biurze Rady

Miasta oraz w Biuletynie Informacji Publicznej Urzqdu Miasta byl dostqpny projekt
protokolu Nr 11/2015 z obrad Xl sesji Rady Miasta Wloclawek Vll kadencji, kt6ra odbyla siq

w dniu 28 wrze:inia br., z kt6rym to protokolem radni mogli siq zapoznai i wnie6i
ewentualne uwagi. Nie zgtoszono uwag i uzupelnie6.
- zmiany do porzqdku obrad
Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski zwr6cil sie z zapytaniem do
radnych czy wnoszq propozycje zmian do przeslanego porzqdku obrad.
Wobec braku uwag oraz innych propozycji w tej kwestii ze strony radnych zaproponowany
porzqdek obrad Xll sesji Rady Miasta uznany zostal za obowiqzujqcy i przedstawia siq

nastepujaco:

Sprawy organizacyjne.
a/ otwarcie sesji

b/ stwierdzenie quorum
c/ przyjqcie protokolu z obrad XI sesji
d/ zmiany do porzEdku obrad Xll sesji.

Informacja Prezydenta Miasta z dziafalno6ci miasta w okresie miqdzysesyjnym.



3. Informacja o oiwiadczeniach majqtkowych sktadanych Prezydentowi Miasta Wloclawek.

4. Informacja o oSwiadczeniach majqtkowych skladanych Przewodn iczqcemu Rady Miasta
Wloclawek.

5. Projekt uchwaty w sprawie wyboru lawnik6w do Sqdu Rejonowego we Wtoctawku na

kadencjq od 2016 r. do 2019 r.

6. Projekt uchwafy w sprawie wyboru lawnik6w do Sqdu Okrqgowego we Wtoclawku na

kadencjq od 2016 r. do 2019 r.

7. Projekt uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie uchwalenia budietu Miasta Wloclawek na

2015 r.

8. Projekt uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy

Finansowej na lata 2015-2025.

9. Projekt uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie ustalenia oplat za pobyt dziecka w
Miejskim Zespole Zfobk6w we Wloctawku.

10. Projekt uchwaly w sprawie przyjqcia Programu oddzialywafi korekcyjno-edu kacyjnych dla

os6b stosujEcych przemoc w rodzinie dla miasta Wloclawek na lata 2015 - 2020.

11.Informacja o stanie realizacji zadai odwiatowych w mieScie Wioctawek za rok szkolny
2014/20t5.

12. Projekt uchwaly w sprawie uchwalenia i przyjqcia ,, Planu gospodarki niskoemisyjnej dla

Gminy Miasto Wloclawek".

13. Projekt uchwaly w sprawie ustalenia wysoko5ci obowiazujEcych w 2016 roku oplat za

usuwanie iprzechowywanie pojazd6w usuniqtych z d169 Miasta Wloclawek na parkingach

strzeionych oraz wysokoSci koszt6w powstatych w wyniku odstqpienia od wykonania

dyspozycji usuniqcia pojazdu.

14. Projekt uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie uprawnieri pasa2er6w do ulg i zwolniefi w
oplatach za przewoz w publicznym transporcie zbiorowym o charakterze uiyteczno6ci
publicznej w granicach ad m in istracyjnych miasta Wloclawek wykonywanym przez

Operatora - Miejskie Przedsiqbiorstwo Komunikacyjne Sp6fka z o.o. we Wloclawku.

15. Projekt uchwaly zmieniajqcej uchwaiq w sprawie ustalenia cen urzqdowych za uslugi
przewozowe w publicznym transporcie zbiorowym, w zakresie zadania o charakterze

u2yteczno6ci publicznej w gminnych przewozach pasaierskich oraz ustalenia wysoko(ci opfat
dodatkowych i optaty manipulacyjnej.

16. Interpelacje, wnioski izappania radnych.

17. Informacje i komunikaty.



18. Zamkniqcie obrad.

Przed przystqpieniem do realizacji porzqdku obrad Xll sesji Przewodniczacy Rady Miasta
radny Jaroslaw Chmielewski w imieniu Rady Miasta zlo2yl gratulacje Wiceprzewod n iczqcej

Rady Miasta radnej Joannie Borowiak w zwiqzku z wyborem na funkcjq posia na Sejm RP.

Wyrazit szczeg6lne zadowolenie, i2 mo2e zloiyi gratulacje, jako Przewodniczqcy Rady Miasta
dziqkujqc jednocze6nie za wieloletniq - prawie 10 letniE wsp6lpracq w Radzie Miasta
Wloclawek, na rzecz miasta. Przewodniczqcy Rady wyrazil nadziejq na dalszq wsp6fpracq
Pani Poset elekt z RadE Miasta Wfoclawek, gdy2 rozumie ona idostrzega problemy lokalne
miasta iregionu. Ponadto zdobycie mandatu do Sejmu RP z 17 miejsca na liscie, uzyskujqc
tym samym najlepszy wynik z terenu miasta nobilituje, lecz tak2e zobowiQzuje.
Gratulacje Pani radnej Joannie Borowiak zto2yl takie Wiceprzewodn iczqcy Rady Miasta
radny Rafal Sobolewski podkre6lajqc jednoczeinie, 2e naleiq siq podziqkowania tym
pa rlamenta rzystom, kt6rzy nie bqdq petnii funkcji pa rlamentarnych, ale pracowali przez
wiele lat na rzecz miasta Wloclawek - Pani Posel Domiceli Kooaczewskiei oraz Panu
Senatorowi Andrzejowi Personowi.
Wiceprzewod niczqca Rady Miasta radna Joanna Borowiak dziqkujqc za gratulacje
stwierdzita, ii jest wzruszona gdy2 wiele lat pracy w Radzie Miasta wiele dla niej znaczy. Jak
podkreSlila Pani radna mandat poselski uzyskala gl6wnie dziqki gtosom Wloclawian, kt6rych
zaglosowato 6775. W zwiqzku z tym jest to nobilitacjE, lecz tak2e zobowiEzaniem i

wyzwaniem. Jak podkre5lila Pani radna w roli pa rlamentarzystki bqdzie tqczyi a nie dzielit,
dla dobra miasta i regionu. Dlatego tez Pani radna zadeklarowala kontynuacjq wsp6ipracy z

Prezydentem Wloclawka Panem Markiem Wo.itkowskim mimo r6inicy poglqd6w jak
r6wnie2 z Radq Miasta Wfoclawek. Pani radna zto2yla r6wniei podziQkowania radnym, z

kt6rymi wsp6lpracowata trzy kadencje jak r6wnie2 urzqdnikom Urzqdu Miasta. pani radna
zadeklarowala, 2e jej biuro poselskie bqdzie stalo otworem dla wszystkich Wloclawian.
W imieniu klubu radnych Sojuszu Lewicy Demokratycznej glos zabrat przewodniczqcy raony
Krzysztof Kukucki, kt6ry zfo2yf gratulacje z okazji wyboru na posla i wyrazil nadziejq, ie nasze
miasto bqdzie dostrzegane w spos6b odpowiedni na szczeblu krajowym, co nie zawsze siq
udawaio, a w osobie radnej Joanny Borowiak, miasto bqdzie mialo godnego reprezenranra,
kt6ry bQdzie w stanie zwr6cii uwagq na problemy i potrzeby miasta tym bardziej, ie
reprezentuje ona ugrupowanie, kt6re wziqto petnq odpowiedzialno ji za losy paristwa.
Gratulacje Pani Posel Elekt w imieniu pana prezydenta dr Marka wojtkowskiego oraz
zastepc6w Prezydenta zloiyta wiceprezydent Miasta dr Barbara Moraczewska dziqkuiqc za
lata pracy na rzecz wioclawka i 2yczqc owocnej pracy w nowej roli liczqc jednoczednie na
wsp6fpracq i pomoc w sprawach dotyczqcych naszego miasta.

Ad.2

Informacja Prezydenta Miasta z dzialalno6ci miasta w okresie miqdzysesyjnym.

W imieniu Prezydenta Miasta dr Marka Wojtkowskiego informacjq miqdzysesy;n4
przedstawila Radzie Miasta dr Barbara Moraczewska I zastQpca prezydenta Miasta
informuiqc, i2 obejmuje ona okres od dnia 28 wrze6nia 2015 roku, czyli od ostatniej sesji
Rady Miasta Wloclawek, do dnia dzisiejszego.
W zakresie dzialari Biura Zam6wieri publicznych m.in.:



- zawarto 6 um6w dotyczqcych udzielenia zam6wienia publicznego, w tym m.in. umowq na

budowq chodnik6w na kwote ponad 310 tys. zfotych oraz umowQ na budowq Scieiek

rowerowych iciqg6w pieszych opiewajqcq na ponad 515 tys. ziotych.
- Biuro wszczqlo r6wnie2 postqpowania o udzielenie kolejnych zam6wiei publicznych, w
tym na zadanie pn. Oczyszczanie miasta w zakresie utrzymania czystosci iporzqdku na

terenach z zieleniq w ciqgach ulicznych w okresie letnim i zimowym oraz zimowe utrzymanie

chodnik6w, zamiatania mechanicznego ulic oraz opr62niania koszy ulicznych, pojemnik6w i

wyw6z odpad6w komunalnych z cmentarzy komunalnych, transport iutylizacja padlych

zwierzqt w okresie od lego stycznia do 31ego grudnia 2016 roku. Termin skladania ofert
mija 30 listopada tego roku.
W zakresie dzialari Wydzialu Srodowiska m.in.: kontynuowane sE prace w sprawie projektu
porozumienia dotyczqcego Miejskich Plan6w Adaptacji do zmian klimatu w miastach.

W zakresie Referatu Zdrowia i Spraw Spolecznych m.in.:
- przygotowano uchwalq w sprawie ustalenia opfat za pobyt dziecka w Miejskim Zespole

2tobk6w we Wtoclawku. Uchwala umo2liwia uczestnikom Programu ,,Wloclawska Karta

Du2ej Rodziny" uiszczanie mniejszej odpiatnosci za pobyt dzieci w 2fobkach prowadzonych

przez Gminq Miasto Wlocfawek.
- 8 paidziernika odbyto siq spotkanie Pani Prezydent Barbary Moraczewskiej ze

stowarzyszeniami dzialajqcymi na rzecz os6b niepelnosprawnych, w szczeg6lnoSci os6b

niepelnosprawnych intelektualnie oraz organizacjami pozarzadowymi, jako kontynuacja
poprzednich spotka6; Pani Prezydent poinformowaia zebranych o dalszych pracach

zwiqzanych z Zakladem AktywnoSci Zawodowej oraz wyjadnila wszelkie kwestie zwiAzane z

dzialaniami wladz Miasta dotyczqcymi os6b n iepelnosprawnych.
W zakresie dzialafi Wydzialu Edukacji i Rozwoju Spotecznego m.in.: trwajq prace zwiQzane

z przygotowaniem analizy demografii na poszczeg6lnych osiedlach Wloclawka. Jest to jeden

z element6w przygotowania zafoZeri projektu dla szk6l zawodowych pn. Wloclawskie Sta2e

Zawodowe.
W zakresie dzialalnoici Wydziafu Gospodarki Miejskiej m.in.:
- ruszyly prace zwiqzane z budowq i modernizacjq oiwietlenia wloclawskich ulic. Jui
niebawem bqdzie widniej na ulicach: Prostej, Zarzeczewskiej, Ziqbiei na odcinku od

Mystkowskiego do Zgodnej, r6wniei na odcinku ulicy Koralowej, odcinku ul. Jask6fczej i

Bobrownickiej. Pojawi siq te2 oiwietlenie na pqtli autobusowej przy ulicy Ostrowskiej.

tqcznie na ulicach pojawiq siq 34 nowe ir6dla 6wiatfa. Wszystkie prace zakofczq siq jeszcze

w tvm roku.
- zlecono Miejskiemu Zarzqdowi Usiug Komunalnych iDr6g 15 teren6w miejskich do

uporzqdkowania, w tym 1 dzikie wysypisko Smieci.

- uruchomiono 10 linii specjalnych w zwiqzku ze zbli2ajqcym siq dniem Wszystkich Swiqtych.

W zakresie dzialafi Wydzialu Rozwoju Miasta m.in.:
- zakoriczyly sie konsultacje spofeczne Strategii rozwoju Obszaru Strategicznej Interwencja

dla miasta Wtoclawek oraz obszaru powiqzanego z nim funkcjonalnie, kt6re trwaly od 18

wrzeinia do 9 paldziernika. Projekt Strategii po modyfikacji wywolanej uwagami
poszczeg6lnych interesariuszy oraz zmianach wynikajqcych z autopoprawki zostal

uchwalony przez Komitet Sterujqcy OSI Wloclawka w dniu 23 paidziernika. Kolejnym

etapem prac nad dokumentem bqdzie jego ocena dokonywana przez Urzqd Marszalkowski
w Toruniu.



- W dniu 21 paidziernika w Gimnazjum nr 14 odbylo siq spotkanie zalo2ycielskie Lokalnej
Grupy Dzialania. LGD jest dobrowolnym zrzeszeniem os6b fizycznych i prawnych, zawartym
dla wspierania dzialafi na rzecz rozwoju miasta ilokalnej spolecznoSci. Jego zadaniami sq

m.in. animacja przedsiqbiorczo6ci spolecznej, a tak2e pomoc w rozwiqzywaniu problem6w
spolecznych.
W5r6d dzialad realizowanych zgodnie z zakresem merytorycznym warto zaznaczye,2e w
omawianym okresie Biuro Sportu i Turystyki prowadzifo dziafania zwiqzane z

rozstrzygn iQciem konkursu ipodpisaniem umowy dotyczEcej wsparcia w ramach rozwoju
sportu dla klubu uczestniczEcego w rozgrywkach polskich lig na poziomie

miqdzywojew6dzkim. W ramach pracy Biura 20 paidziernika odbyto siQ takie spotkanie
wladz miasta z przedstawicielam i organizacji pozarzEdowych i plac6wek oSwiatowych
zwiqzane z om6wieniem zasad wynajmu obiekt6w na cele sportowe.
Ponadto Pani Wiceprezydent Miasta zaprosifa wszystkich radnych oraz mieszkafc6w

Wfocfawka w najbli2szq niedzielq do wziqcia udzialu w kwe6cie pierwszolistopadowej na

Cmentarzu Komunalnym przy Chopina. Tradycyjnie ju2 pieniqdze zebrane do puszek zostanq

przeznaczone na renowacjq nagrobk6w wybitnych wloctawian.

Ad.3

Informacja o o6wiadczeniach majqtkowych skladanych Prezydentowi Miasta Wloclawek.

W imieniu Prezydenta Miasta informacjq w przedmiotowej sprawie przedstawifa Radzie

Miasta Pani Wieslawa Konopczyriska Sekretarz Miasta wyjasniajEc, ie na podstawie art.
24h ust.12 z dnia 8 marca 1990r. o samorzqdzie gminnym, informujq Wysokq Radq, ii
zgodnie z art. 24h ust.5 do zlo2enia o6wiadcze6 majEtkowych zobowiqzani byli: Zastqpcy
Prezydenta, Sekretarz, Skarbnik, kierownicy jednostek organ izacyjnych, osoby zarzqdzajqce i

czlonkowie organ6w zarzqdzajqcych gminnymi osobami prawnymi oraz osoby wydajqce
decyzje administracyjne w imieniu Prezydenta Miasta.
W ramach realizacji powyiszego obowiqzku sto osiemdziesiEt piei os6b ztoiyto lqcznie
dwieicie dziewiqtnaScie o6wiadczeri o stanie majEtku.
Osoby zobowiqzane zgodnie z art. 24h ust. 3 ustawy o samorzqdzie gminnym zlozyly
oSwiadczenia majQtkowe wraz z kopiq zeznania podatkowego za 2Ot4 r. (z wylqczeniem
skladajqcych oiwiadczenia w trakcie roku) w dw6ch egzemplarzach. Realizujac wytyczne
zawarte w art. 24h ust.6 ustawy, jeden egzemplarz oswiadczenia majEtkowego zostaf
przekazany do urzqdu skarbowego wla6ciwego ze wzglqdu na miejsce zamieszkania osoby
skladajqcej oiwiadczenie. Kopie oiwiadczeri (z wylqczeniem danych z czqjci B o6wiadczenia)
w my6l art. 24i ustawy, zostaly opublikowane w Eiuletynie Informacji Publicznej.
Z po6r6d przedio2onych oiwiadczeri 23 zlo|ono po terminie okre5lonym w art. 24h ust. 5

ustawy. W trybie okreSlonym w art. 24h ust. 5a do oimiu os6b wyslano wezwanie do
zfo2enia oiwiadczenia. z tej grupy siedem os6b zlo2ylo odwiadczenie przed uplywem
dodatkowo wyznaczonego zgodnie z aft. 24h ust 5a ustawy terminu. Jedno oiwiadczenie
zostalo zloione po uptywie dodatkowego terminu. Wobec tej osoby podjQto czynnoSci
okre6lone w art. 24k ustawy. W piqciu przypadkach zlo2ono dodatkowe informacje
uzupelniajqce o5wiadczenie majqtkowe. Jedno z o6wiadczei zostalo zlo2one na nie
wfaSciwym d ruku.



Zgodnie z arl. 24 h ust. 6 oraz 8 ustawy sporzqdzona zostala analiza o6wiadczen
majqtkowych zlo2onych przez zobowiqzane do tego osoby. Przeprowadzajqc analizq badaniu
poddano r6wniei wszystkie rubryki dokument6w, co do spelnienia kryterium: starannoici,
rzetelnoSci, zupelnoSci wypelnienia rubryk o(wiadcze6. Do podstawowych blqd6w,
wystqpujEcych w zloionych o6wiadczeniach majqtkowych zaliczyt moina:

- brak wskazania czy poszczeg6lne skfadniki majqtkowe nale2q do majqtku objqtego
maiieriskq wsp6lnodciq majqtkowQ, czy do majqtku odrqbnego;

- w punkcie Vlll czqSci A oiwiadczenia zamiast dochodu wykazywano przych6d;

- w rubrykach, kt6re nie majq nie zastosowania nie u2ywano zwrotu ,,nie dotyczy", lecz

s kre6le n ia

lub okreSlenia typu,,nie ma",,,nie posiadam";

- w pkt. X nale2alo podai aktualny stan zobowiqzania pieniqinego, a podawano kwotq
otrzymanej poiyczki, kredytu;

- nie prawidlowo podawano tytut prawny do posiadanej nieruchomoSci;

- brak okreSlenia w podtytule oiwiadczenia, kogo dotyczy sktadane oiwiadczenie.
W wyniku analizy ustalono nastqpujQce n ieprawidlowo6ci:

- Pani Ewa Balof - posiadane zasoby pieniqine podala wedfug stanu na dzien 29.04.2075
r., powinno byd wedlug stanu na dzief 31.12.2015 r.;

- Pan Dominik Barariski - w pkt. I nie okreilil przynale2no(ci majatkowej wymienionych
skladnik6w majqtku;

- Pan Miroslaw Birikowski - oSwiadczenie majqtkowe zto2one w zwiqzku z odwolaniem z

funkcji Cztonka Zarzqdu Przedsiqbiorstwa Gospodarki Komunalnej Saniko sp6lka z o.o.
dostarczyl
po terminie okreSlonym w art. 24h ust. 5 ustawv;

- Pani Boguslawa Chojnacka - zlo2yla uzupelnienie oiwiadczenia majqtkowego;
- Pani Malgorzata Dobska - Szwarc - w podtytule oiwiadczenia nie okreSlila, kogo dotyczy

skladane o6wiadczenie, w pkt. I i ll nie okre5lila przynale2nodci majqtkowej, wykazana w
pkt. X kwota zobowiqzania w por6wnaniu z kwotq podanq w 2OI4 t. nie zmieniia sie, czyli
nie okreSlila zobowiqzania na dzieri 3L72.20!4 r.;

- Pani Bo2ena El - Maaytah Bo2ena - oiwiadczenie majqtkowe zloione w zwiqzku z
cofniqciem upowa2nienia do wydawania decyzji ad ministracyjnych dostarczyla po
uptywie czternastodniowego terminu dodatkowo wyznaczonego zgodnie z art. 24h ust
5a. Wobec powyiszego ustalono sankcje okre6lone w 24k ustawy. ponadto w pkt. ll.
ppkt.1.1 i 2 oraz 4 nie prawidfowo podala tytulu prawny do posiadanych nieruchomoScr;

- Pani Katarzyna Figel - Stolcman - oSwiadczenie majqtkowe ztoione w zwiqzku z

cofniqciem upowa2nienia do wydawania decyzji ad min istracyjnych dostarczyia w
dodatkowo wyznaczonym czternastod niowym terminie zgodnie z art. 24h ust 5a. Zlo2yla
takie korektQ oiwiadczenia majqtkowego;

- Pani Joanna Gqbka - w podtytule o6wiadczenia nie okreSlita, kogo dotyczy skladane
oSwiadczenie;

- Pani Dorota Grabczyriska - oiwiadczenie zloione w zwiqzku z odejdciem ze stanowiska
Zastqpcy Prezydenta Miasta Wtoctawek dostarczyfa po terminie okreSlonym w art. Z4h
ust. 5 ustawy;

- PaniJoanna Gralak - zio2yla uzupelnienie ojwiadczenia majqtkowego;



Pani Joanna Jarzembowska - oiwiadczenie zlo2one w zwiqzku z odejsciem ze stanowiska
dorqczyla po terminie okre6lonym w art. 24h ust. 5 ustawy;
Pan Stanislaw J6iwiak - oiwiadczenie zloiyi po terminie okre(lonym w art. 24h ust. 5
ustawy,
w podtytule o6wiadczenia nie okrejlil, kogo dotyczy sktadane oSwiadczenie;
Pan Krzysztof Kawczyriski - podana kwota dochodu jest wy2sza nii wykazana w plT-37;
Pan J6zef Kluczyriski - oSwiadczenie maiqtkowe zfoione w zwiqzku z odwoianiem z funkcji
wiceprezesa Zarzqdu Miejskiego przedsiqbiorstwa wodociqg6w iKanalizacji sp6lka z o.
o. dostarczyt po terminie okre6lonym w art. 24h ust. 5 ustawy;
Pan Piotr Kosseda - oSwiadczenie mai4tkowe ztoione w zwiqzku z odejiciem z pracy
dostarczvt
w dodatkowo wyznaczonym czternastodn iowym terminie zgodnie z art.24h ust 5a;
Pan Zdzistaw Koziriski - w oiwiadczeniu zloionym wg. stanu na dzieri 31 grudnia 2014 r.
nie prawidlowo podal wysoko3i osiagnietego dochodu - podana jest suma
poszczeg6lnych dochod6w. oiwiadczenie maiqtkowe zloione w zwiqzku z rozwiqzaniem
umowy o pracq dostarczyl po terminie okreilonym w art. 24h ust. 5 ustawy;
Pan Marek Krygier - oSwiadczenie maiqtkowe zto2one w zwiqzku z odwoianiem z funkcji
Prezesa zarzEdu Miejskiego przedsiqbiorstwa Komunikacyjnego sp6rka z o.o. dostarczvt w
dodatkowo wyznaczonym czternastodn iowym terminie zgodnie z art. 24h ust 5a.
Dodatkowo dwukrotnie wzywany do uzupernienia zto2onego o6wiadczenia maiqtkowego.
w zfo2onych o6wiadczeniach maiqtkowych w rubrykach, kt6re nie malq zastosowania
u2yl innych okreSlefi nii zwrot,,nie dotyczy", nie wskazai czy wymienione sktadniki
majqtku nale2q do majatku objQtego malieiskq wsp6lnotq majqtkowq, czy do majqtku
odrqbnego;
Pan Jacek Kuiniewicz - zlo2yl korektq ojwiadczenia majqtkowego;
Pan Urszula Lach - w podtytule oiwiadczenia nie okreilila, kogo dotyczy skladane
oiwiadczenie.
W pkt. ll. ppkt.l, 2 oraz 4 nie prawidlowo podala tytuf prawny do posiadanycn
nieruchomosci;
Pan Bogdan Laszuk - oiwiadczenie maiqtkowe zroione w zwiqzku z odworaniem z funkcji
Prezesa zarzQdu Miejskiego przedsiqbiorstwa wodociqg6w i Kanarizacji sp6fka z o.o.
dostarczyl po terminie okredronym w art. 24h ust. s ustawy oraz w pkt. [. ppkt.]., 3 i4 nie
prawidiowo podal tytul prawny do posiadanych nieruchomosci;
Pani Boiena Malicka - w podtytule oiwiadczenia nie okreilila, kogo dotyczy skladane
oiwiadczenie, w pkt. ll ilX nie okre{ila przynale2noici majqtkowej wymienionych
skladnik6w majqtku;
Pan Zbigniew Marcinek - oiwiadczenie ztoione w zwiqzku z odejsciem ze stanowiska
doreczyl
po terminie okreSlonym w art. 24h ust. 5 ustawy;
Pan Rafal Michalak - podana kwota dochodu jest wy2sza nii wykazana w plT_37;
Pani Aneta okr6j-Popek - oiwiadczenie ztoiyta po terminie okresronym w art. 24h ust. 5
ustawy;
Pani Wtodzimierz pamfil - w pkt. l, lX, nie okre6lif przynateinoSci maiqtkowe
wymienionych skfadnik6w majqtku;



- Pani El2bieta Pawlaczyk - w podtytule o<wiadczenia nie okreilila, kogo dotyczy skfadane

oiwiadczenie;
- Pan Stanislaw Pawlak - o6wiadczenie majEtkowe zfo2one w zwiqzku z odwolaniem z

funkcji Wiceprezesa Zarzqdu Miejskiego Przedsiqbiorstwa Energetyki Cieplnej sp6lka z

o.o. dostarczyt w dodatkowo wyznaczonym czternastod niowym terminie zgodnie z art.

24h ust 5a;

- Pani Beata Pawlowska - podafa miejsce zatrudnienia bez okre5lenia zajmowanego

stanowiska;

- Pan Michai Pietraszewski - olwiadczenie maj4tkowe zlo2one w zwiqzku z odwolaniem z

funkcji Prezesa Zarzqdu Miejskiego Przedsiqbiorstwa Energetyki Cieplnej sp6lka z o.o.

dostarczvl w dodatkowo wyznaczonym czternastodn iowym terminie zgodnie z art. 24h

ust 5a. W podtWule o6wiadczenia nie okreSlil, kogo dotyczy skladane o6wiadczenie, nie

wskazal czy wymienione w pkt. ll skladniki majqtku nale2q do majqtku objqtego
mat2eriskq wsp6lnotq majqtkowq, czy do majQtku odrqbnego. W pkt. Vlll nie podal

tytul6w uzyskania dochod6w, wskazat tylko nazwy instytucji wyplacajqcych;

- Pani lwona Piszczek - w podtytule oiwiadczenia nie okre6lila, kogo dotyczy skladane

oSwiadczenie;

- Pani Beata Promianowska - oiwiadczenie zfoiyfa po terminie okrejlonym w art.24h ust.

5 ustawy, w pkt. ll. ppkt.2 nie prawidlowo podala tytulu prawny do posiadanych

nieruchomoSci;

- Pani Aneta Rzekanowska - w podtytule oiwiadczenia nie okredlila, kogo dotyczy skfadane

oSwiadczenie;

- Pani llona Sktadanowska - w podtytule o6wiadczenia nie okreSlila, kogo dotyczy sktadane

oSwiadczenie;

Pan Piotr Stolcman - o6wiadczenie majatkowe ztoione w zwiqzku z odwolaniem z funkcj.
Prezesa Zarzqdu Baza sp6tka z o.o. dostarczvl po terminie okreSlonym w art. 24h ust. 5
ustawy oraz nie podat wartoici posiadanego gospodarstwa rolnego - wpisal, 2e nie zna

wartosci;
Pani Zbigniew Suszy6ski - oiwiadczenie majatkowe zlo2one w zwiqzku z odejSciem z pracy

dostarczyl w dodatkowo wyznaczonym czternastod n iowym terminie zgodnie z art. 24h
ust 5a;

Pani Anna Wasielewska - zlo2yla uzupelnienie o(wiadczenia majqtkowego;
Pan Henryk Witczak - oSwiadczenie zfoiyt po terminie okre6lonym w art. 24h ust. 5

ustawy;
Pan Tomasz Wrzeiniewski - w pkt. I nie okre(lil przynale2noici majqtkowej wymienionych
skfadnik6w majatku;
Pani El2bieta Zaborowska - w pkt. lX nie okreSlila przynaleino6ci majqtkowej
wymienionego sklad n ika majqtku.
Pan Edward Ziemski - o6wiadczenie majqtkowe zloione w zwiqzku z odwoianiem z

funkcji Prezesa Zarzqdu Przedsiebiorstwa Gospodarki Komunalnej Saniko sp6lka z o.o
dostarczyl po terminie okreSlonym w art. 24h ust. 5 ustawy. W oSwiadczeniu z dnia 24
kwietnia 2015 r. oraz w oiwiadczeniu zloionym wg. stanu na dzieri 31 grudnia 2O!4 r. w
pkt. ll. ppkt.4.2 nie okreilii przynale2no6ci majqtkowej posiadanej nieruchomo6ci;
Pani Maigorzata Zi6fkowska - w oiwiadczeniach z dnia 23 marca 2015 r. i 22 kwietnia

r,
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nie podala zajmowanego stanowiska. Oiwiadczenie majqtkowe zfo2one w zwiqzku z

cofniqciem upowainienia do wydawania decyzji ad ministracyjnych dostarczyta w
dodatkowo wyznaczonym czternastod niowym terminie zgodnie z art. 24h ust 5a;

- Pani Joanna Zygadlo - dwa oiwiadczenia zlo2yla po terminie okreSlonym w art. 24h ust. 5
ustawv.

Ad.4

Informacja o oSwiadczeniach maiqtkowych skladanych przewodniczEcemu Rady Miasta
Wloclawek.

Powy2szE informaciq przedstawil Radzie Miasta radny Jaroslaw chmielewski
Przewodniczqcy Rady informuiqc, ie zgodnie z art.24h ust. 12 ustawv z dnia g marca 1990
roku o samorz4dzie gminnym, wszyscy radni Rady Miasta wfoctawek zlo2yli w ustawowych
terminach wymagane prawem oiwiadczenia maiqtkowe w zwiqzku z rozpoczqciem nowej
Vll kadencji Rady Miasta oraz o6wiadczenia maiatkowe wedlug stanu na dzieri 31 grudnia
2014 roku. oiwiadczenia te zgodnie z ww. ustawe zostaly opublikowane w Biuletvnie
Informacji Publicznej naszej jednostki samorzqdowei, a tak2e zostaly przekazane oo
Naczelnika Urzqdu Skarbowego we Wlocfawku.
W wyniku analizy zlo2onych o6wiadczeri majqtkowych przewodniczqcy Rady Miasta
stwierdzil w nich nastepujqce n ieprawidfowoici:
-w pierwszym oiwiadczeniu maiqtkowym pana Radnego Dariusza Jaworskiego zloionym w

dniu 9 grudnia 20!4 r. w czqjci A nie wpisano pelnionej funkcji radnego Rady Miasta oraz
w czeici B nieprecyzyjnie podano miejsce poio2enia nieruchomoici wskazanych w punkcie
ll pod pozyciq 2 w czqlci A. pismem BRM. 0043.8.2015 z dnia 17 czerwca 2015 r.
Przewodniczqcy Rady Miasta wystapil o dokonanie korekty o(wiadczenia majqtkowego.
OSwiadczenie zostafo zmienione.

- w pierwszym oiwiadczeniu maiatkowym pana Radnego Tomasza Nagari zro2onym w dniu
29.r2.2o74 r'w czqSci A nie wpisano petnionej funkcji radnego Rady Miasta pismem BRM.
0043.9.2015 z dnia 77 czerwca 2015 r. przewodniczqcy Rady Miasta wystqpil o
uzupef nienie oiwiadczenia maiqtkowego. oSwiadczenie zostalo uzupelnione.

-w pierwszym oiwiadczeniu maiqtkowym pana Radnego Andrzeja patuckiego zlo2onym w
dniu 23 grudnia 2074 r. w czqdci A nie wpisano pernionej funkcji radnego Rady Miasta
Pismem BRM. 0043.10.2015 z dnia 17 czerwca 2015 r. przewodniczEcy Rady Miasta wystEpil
o uzupelnienie oiwiadczenia majqtkowego. Ojwiadczenie zostalo uzuoetnione.
-w pierwszym oiwiadczeniu maiqtkowym pana Damiana Chelminiaka zloionvm w dniu
28.12.2074 r. w czqici A nie wpisano peinionej funkcji radnego Rady Miasta. pomimo
wystosowanego pisma BRM. 0043.7.201s z dnia 17 czerwca 2015 r. zloionego ojwiadczenia
majetkowego nie uzupeiniono.
-w pierwszym oiwiadczeniu maiqtkowym pana Radnego Zbigniewa Lewandowskiego
zfozonym w dniu 30.12.2014 r. w czgsci A nie wpisano pernionej funkcji radnego Raoy
Miasta. Pomimo wystosowanego pisma BRM. 0043.11.2015 z dnia !7 czerwca 2015 r.
zfoionego oiwiadczenia majqtkowego nie uzupelniono.
-w pierwszym oiwiadczeniu maiatkowym pana Radnego piotra czarneckiego zroionym w
dniu 29 grudnia 2014 r. w czq5ci A nie wpisano pernionej funkcji radnego Rady Miasta oraz w
czqjci B nieprecyzyjnie podano miejsce polo2enia nieruchomojci wskazanych w punkcie ll



pod pozycjA 2 w czq6ci A. Pismem BRM. 0043.13.2015 z dnia 17 czerwca 2015 r.
Przewodniczqcy Rady Miasta wystapil o dokonanie korekty o6wiadczenia majqtkowego.
OSwiadczenie zostalo zmienione.
-w pierwszym o6wiadczeniu majqtkowym Pani Radnej Joanny Borowiak ztoionym w dniu
15.12.2014 r. w czqSci B nieprecyzyjnie podano miejsce potoienia nieruchomojci
wskazanych w punkcie ll pod pozycjq 2 w czq(ci A. Pismem BRM.0043.14.2015 z dnia 17
czerwca 2015 r, Przewodniczqcy Rady Miasta wystapil o dokonanie korekty oSwiadczenia
majatkowego. O(wiadczenie zostalo zmienione.
-w pierwszym oiwiadczeniu majatkowym pana Radnego Krzysztofa Kukuckiego zlo2onym w
dniu 22.t2.2ot4 r. w czq6ci A przy wskazaniu sprawowanej funkcji blqdnie dopisano
,,Przewod n iczqcy Komisji Bud2etu, Rozwoju ipromocji Miasta,,. W punkcie X dotyczqcym
zobowiqzai pieniginych nie wskazano wysokosci zobowiqzania w momencie zaciqgniqcra,
ani tez wysokodci zobowiqzania na dzieri wypelnienia oiwiadczenia. pomimo
wystosowanego pisma BRM. 0043.12.2015 z dnia L7 czerwca 2015 r. nie dokonano korektv
zfoZonego oiwiadczenia majqtkowego.
-Ponadto w oiwiadczeniach maiEtkowych pana Radnego Rafala sobolewskiego nie
wskazano, czy poszczeg6lne skladniki majEtkowe nale2q do majqtku objqtego mai2eriskq
wsp6lnotq majqtkowq, czy do majqtku odrqbnego.
Ponadto Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarosfaw chmielewski odczytai informaciq
wojewody Kujawsko - Pomorskiego z dnia 22 czerwca 2015 r. dotyczaca tak2e oiwiadczeh
mai4tkowych. Korespondencja w powy2szej sprawie znajduje siq w Biurze Rady Miasta.

Ad. 5 oraz Ad. 5

Projekt uchwaly w sprawie wyboru fawnik6w do sqdu Rejonowego we wrocrawku na
kadencjq od 2016 r. do 2019 r.

Projekt uchwaly w sprawie wyboru rawnik6w do sqdu okrqgowego we wrocrawku na
kadencjq od 2016 r. do 2019.

wprowadzenia do zagadnienia dokonal przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw
Chmielewski informuiqc, ie zgodnie z art. 160 g 1 ustawy _ prawo o ustroju sQd6w
powszechnych, lawnik6w do sqd6w okrqgowych oraz rejonowych wybierajq rady gmrn,
kt6rych obszar objety jest wfaSciwojciq tych sqd6w w glosowaniu tajnym.
Przed przystqpieniem do wybor6w Rada Miasta wrocrawek powotara zesp6i ds. opiniowania
kandydat6w na lawnik6w do sqd6w powszechnych na kadenciq 2016-2019, kt6rego
zadaniem bylo przedstawienie opinii o zgloszonych kandydatach w zakresie spelniania przez
nich wymo96w okre6lonvch w usrawte.
Maiqc na uwadze wystqpienia prezes6w sqd6w, na kadenciq 2016- zoTg Rada Miasta
Wloclawek winna dokona6 wyboru lqcznie 43 lawnik6w, spo(r6d os6b spefniaiqcych wymogr
ustawy, w tym 28 lawnik6w, do Sqdu Okrqgowego, 2 do Sqdu Okrqgowego _ do orzekanla
w sprawach z zakresu prawa pracy iubezpiecze6 sporecznych,6 tawnik6w do U wydziaru
Rodzinnego i Nieletnich oraz 7 tawnik6w do rV wydziaru pracy i Ubezpieczeri sporecznych.
Nastepnie Przewodniczqcy Rady Miasta poprosit przewodn iczecego Zesporu ds. opiniowania
kandydat6w na lawnik6w radnego Janusza Dqbczyriskiego o zaprezentowanie Radzie Miasra
opinii wypracowanej przez Zesp6l
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OPINIA NR U2015
Zespolu ds. opiniowania kandydat6w na fawnik6w

d o sed 6wrcnows;1':lJi*il1r"H q 20 1 6-20 1e

Wypefniaiqc wym6g $ 2 Uchwaly Rady Miasta Wfociawek Nr X/85/2015 z dnia 31 sierpnia
2015 roku, Zesp6l ds. opiniowania kandydat6w na fawnik6w do sqd6w powszechnych na

kadencjg 2015-2019 podczas posiedzenia w dniu 19 paidziernika 2015 roku dokonal analizy
zgioszefi kandydat6w na lawnik6w w zakresie spelnienia przez nich wymog6w okreSlonych
w ustawie - Prawo o ustroju sqd6w powszechnych, stwierdzajEc, co nastepuje:

do Sqdu Rejonowego we Wloclawku dokonano 22 zgloszenia;
do Sqdu Rejonowego Wydziafu Pracy i Ubezpieczeri Spotecznych dokonano 10
zgloszefi;
do Sqdu Okrqgowego we Wtoclawku dokonano 72 zgloszenia;
do Sqdu Okrqgowego Wydzialu Pracy i Ubezpieczei Spolecznych dokonano 2
zgloszen ia.

Wszystkie zgloszenia dokonane byfy w ustawowym terminie przez uprawnione do
tego podmioty.

Do zgloszeh dolqczono wymagane w art. 152 5 2,3 i4 ustawy o ustroju sqd6w
powszechnych zalqczniki.

W zwiqzku z faktem, ii wszystkie zgloszenia spelnialy wymogi formalne, podlegaly
one dalszej ocenie pod wzglqdem spelnienia przesfanek materialnoprawnych
wymienionych w art. 158 i 159 ustawy o ustroju sqd6w powszechnych.

tqcznie 105 kandydat6w posiada obywatelstwo polskie i korzysta z petni praw
cywilnych i obywatelskich, jest nieskazitelnego charakteru, ukoriczylo 30 lat 2ycia, a
nie przekroczyto 70 lat, jest zatrudnionych, bqdi prowadzi dzialalnoji gospodarczq
lub mieszka w miejscu kandydowania, co najmniej od roku, jest zdolnych ze wzglqdu
na stan zdrowia do pelnienia obowiqzk6w tawnika, posiada wyksztalcenie, co
najmniej Sredn ie.

Wobec wszystkich zgloszonych kandydat6w zasiqgniqto opinii od Komendanta
Wojew6dzkiego Policji.

MajEc na uwadze otrzymanE opinie, Zesp6l stwierdza, i2 pan Wojciech Krzysztof
Skoracki - kandydat na lawnika do Sqdu Rejonowego we Wloclawku, nie spelnia
materia Ino-prawnej przeslanki okre6lonej w art. 158 5 1 pkt 2 ustawy o ustroju
sqd6w powszechnych.

Lista z wykazem osobowym dokonanych zgtoszeri do poszczeg6lnych sqddw stanowi
zatqczn ik do niniejszej opinii.
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Opinie Komisii Stalvch o proiektach uchwal:

Projekt uchwaly w sprawie wyboru tawnik6w do Sqdu Rejonowego we Wloclawku na

kadencjq od 2016 r. do 2019 r. byt przedmiotem obrad Komisji Porzqdku Prawnego i

Publicznego, kt6ra po rozpatrzeniu przedstawionego zagadnienia jednomySlnie pozvtywnie
zaopiniowata ww. projekt uchwaly. Tre6i opinii w tej sprawie przedstawila Radzie Miasta
Wiceprzewod n iczqcy Komisji radny Damian Chelminiak.

Projekt uchwaly w sprawie wyboru tawnik6w do Sqdu Okrqgowego we Wtoctawku na

kadencjq od 2016 r. do 2019. JednomySlnie pozytywnie zaopiniowata Komisja Porzqdku
Prawnego i Publicznego, kt6ra przedstawil Wiceprzewod niczacy Komisji radny Damian
Chelminiak.

W nastQpnej kolejno6ci Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e wybory lawnik6w
odbywajq siq w glosowaniu tajnym w zwiQzku z tym nale2y dokonai wyboru komisji
skrutacyjnej. Przewodniczqcy zaproponowat, aby w skiad komisji skrutacyjnej weszli
przedstawiciele z kaidego klubu radnych iby komisja obradowala w skladzie trzy
osooowvm.
Radny Krzysztof Kukucki w imieniu klubu radnych Sojuszu Lewicy Demokratycznej zgfosil do
pracy w komisji skrutacyjnej kandydaturq radnego Damiana Chelminiaka, kt6ry wyrazil
zgodq na kandydowanie.
Radny Janusz Dqbczyfiski w imieniu klubu radnych Prawa i Sprawiedliwo(ci zgiosil do pracy
w komisji skrutacyjnej kandydaturq Piotra Szczepaiskiego, kt6ry wyrazii zgodq na
kandvdowanie.
Radna Ewa Szczepariska w imieniu klubu radnych Platformy Obywatelskiej zglosila do pracy
w komisji skrutacyjnej kandydaturq radnej Agnieszki Chmielewskiej, kt6ra wyrazila zgodq na
kandydowanie.
Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarostaw Chmielewski poddat po gtosowanie
kandydatury zgloszone do pracy w komisji skrutacyjnej.
W wyniku przeprowadzonego glosowania za skladem komisji skrutacyjnej w osobach
radny Damian Chefminiak, radna Agnieszka Chmielewska oraz radny Piotr Czarnecki
czlonkowie Rady Miasta opowiedzieli sie jednomyitnie. W tlosowaniu wziqlo udzial 22
radnych.

Po dokonaniu wyboru cztonk6w komisji skrutacyjnej Przewodniczqcy Rady Miasta radny
Jaroslaw Chmielewski oglosit 15 minutowq przerwe w obradach.

Wznowienie obrod po przerwie

Przewodniczqcy Rady Miasta poprosil przewodn iczqcego Komisji Skrutacyjnej o
przedstawienie Radzie Miasta Regulaminu glosowania na lawnik6w.

PrzewodniczEcy Komisji Skrutacyjnej radny Damian Chelminiak zapoznal radnych z

regulaminem glosowania na lawnik6w, kt6ry przedstawia siq nastqpujqco:

1. Gfosowanie jest tajne.



2. Gtosowanie przeprowadza Komisja Skrutacyjna, wybrana spo6r6d radnych.
3. Radni glosujq na kartach przygotowanych przez Komisjq Skrutacy.jnq.
4. Karty do glosowania przygotowane sq odrqbnie dla Sqdu Okrqgowego we

Wfoclawku, Sqdu Okrqgowego - Wydzialu Pracy i Ubezpieczef Spolecznych we
Wfoclawku, Sqdu Rejonowego - lll Wydzialu Rodzinnego iNieletnich we Wloclawku,
Sqdu Rejonowego - lV Wydziafu Pracy i Ubezpieczei Spotecznych.

5. Karty do gfosowania opatrzone sE pieczeciE Rady Miasta iposiadajq informacjq ilu

lawnik6w powinno byi wybranych.
6. Na kartach do giosowania nazwiska kandydat6w umieszczone sq w kolejnosci

alfabetycznej.
7. W odniesieniu do Sqdu Okrqgowego, Sqdu Rejonowego - lll Wydzialu Rodzinnego i

Nieletnich oraz Sqdu Rejonowego - lV Wydziaiu Pracy i Ubezpieczei Spolecznych -
Radni glosujq na okre5lonych kandydat6w, stawiajqc znak ,,x" w kratce z prawej
strony obok nazwisk najwyiej tylu kandydat6w ilu lawnik6w do tych Sqd6w.

8. Radny mo2e glosowai na mniejszq liczbq iawnik6w.
9. Za niewa2ny uznaje siq glos, jeieli na karcie do glosowania postawiono znak ,,x" w

kratce po prawej stronie obok nazwisk wiqkszej liczby kandydat6w, ni2 lawnik6w jest
wybieranych.

10. W odniesieniu do sqdu Okrqgowego - Wydziatu Pracy i Ubezpiecze6 Spolecznych, na

karcie do glosowania nazwiska kandydat6w umieszczone sq w kolejno6ci
alfabetycznej. Z prawej strony nazwiska umieszczone sa dwie kcatki, !.,,2a" 2.

,,przeciw".
1) Radni gfosujq poprzez postawienie znaku,,x" przy poszczeg6lnych kandydatach w

jednej kratce.
2) .Za niewainy uwa2a siq gtos, jezeli na karcie do glosowania przy poszczeg6lnych

kandydatach postawiono znak,,x" w wiqcej, niz jednej kratce.

3) fawnikiem do Sqdu Okrqgowego - Wydziaiu Pracy i Ubezpieczefi Spolecznych
zostajq kandydaci, kt6rzy uzyskajq zwykiq wiqkszodi gtos6w.

11. Karty inne, ni2 sporzqdzone przez Komisjq Skrutacyjnq lub nieopatrzone pieczqciq
Rady Miasta Wloclawek oraz przedarte sQ kartami niewainymi.

12. Dopisanie na karcie do glosowania dodatkowych nazwisk albo poczynienie innych
dopisk6w lub skreSlei nie wplywa na wa2no(d oddanego na niej glosu.

13. Komisja dla zebrania gtos6w postuiy siq urnq, do kt6rej po jej zapieczqtowaniu zbiera
siq na Sali obrad karty do glosowania od poszczeg6lnych radnych.

14. Komisja skrutacyjna po przeprowadzonym glosowaniu sporzqdza zestawienie
wynik6w giosowania do poszczeg6lnych sqd6w.
W zestawieniu wymienia siq odpowiednio liczby:

1) wydanych kart do glosowania,
2) oddanych kart do glosowania,
3) kart niewainych,
4) kart wa2nych,
5) gios6w wa2nie oddanych na poszczeg6lnych kandydat6w

15. Na podstawie wyiej wymienionych zestawiei komisja skrutacyjna ustala wyniki
wvbor6w fawnik6w.
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16. Za wybranych lawnik6w uwaia siq tych kandydat6w, kt6rzy otrzymali kolejno
najwiqkszq liczbq wa2nie oddanych glos6w.

17. Jeieli r6wnq liczbq glos6w uprawniajqcq do uzyskania mandatu tawnika otrzymalo
kilku kandydat6w, to o uzyskaniu mandatu przez danego kandydata rozstrzyga Rada

w ponownym glosowaniu na podstawie niniejszego regulaminu.
Ponowne glosowanie przeprowadza komisja skrutacyjna w tym samym sktadzie.

Przedmiotowa sytuacja bqdzie miala miejsce w6wczas, gdy r6wnq liczbq gfos6w

otrzyma wiqcej kandydat6w ni2 liczba pozostaiych do obsadzenia mandat6w
lawnik6w.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarosfaw Chmielewski poddal pod gfosowanie przyjqcie
Regulaminu gtosowania na lawnik6w.
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoSci 24 radnych za przyjQciem
zaproponowanego Regulaminu radni opowiedzieli siq jednomySlnie. Glos6w przeciwnych
oraz wstrzymujqcych siq nie stwierdzono.
Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowaf, ii Regulamin wyboru fawnik6w zostal
przyjQty w zaproponowanym brzmieniu,
Nastgpnie czlonkowie Komisji Skrutacyjnej przekazali radnym karty do glosowania, aby
mogli dokonai wyboru lawnik6w spodr6d zgloszonych kandydat6w, zar6wno do Sqdu
Rejonowego jak i Sqdu OkrQgowego.
Po dokonaniu przez radnych aktu glosowania Komisja Skrutacyjna zabezpieczajqc urnq do
glosowania opuScila salq obrad, aby kontynuowai pracq.

Natomiast Przewodniczqcy Rady Miasta zaproponowal, aby prowadzii obrady nad kolejnymi
punktami obrad, co nie wzbudzilo sprzeciwu.

Ad, 7 oraz Ad.8

Projekt uchwaiy zmieniajqcej uchwalq w sprawie uchwalenia budietu Miasta Wloclawek
na 2015 r. wraz z autopoprawkq.

Projekt uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy
Finansowej na lata 2015-2025.

Wprowadzenia do projektu uchwaly dokonafa Skarbnik Miasta Janina Radzikowska,
informujqc m.in.,2e w toku wykonywania budZetu zachodzi koniecznoii dokonania zmian
w budiecie w zwiqzku z otrzymanymi drodkami oraz niezbqdnymi przeniesieniami na
wnioski dysponent6w bud2etu miasta. Proponuje siq dokonanie zwiqkszenia dochod6w o
fqczna kwotQ t38.79O zl, w tym: kwota 58.664 zl stanowi wplywy w wyniku prowadzonej
egzekucji naleino6ci za pobyt w zlikwidowanej w 2074 roku lzbie Wytrzeiwieri, natomiast
kwota 80.126 zt to Srodki z Urzqdu Skarbowego z tytulu zwrotu podatku VAT, wynikajEcego
z odliczei podatku naliczonego od nale2nego z roinego rodzaju sprzedaiy prowadzonej
w 2014 roku. Minister Finans6w decyzjq z dnia 14 sierpnia 2015 r. uruchomif, na zgioszony
przez Miasto Wfoclawek wniosek, kwotq 40.000 zl z rezerwy subwencji o6wiatowej
z przeznaczeniem na dofinansowanie wyposa2enia w sprzQt szkolny i pomoce dydaktyczne
pomieszczei dydaktycznych w nowowybudowanych obiektach szk6l i plac6wer
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oiwiatowych. O powy2szq kwotq zwiqksza siq dochody ww. rozdzialu. Proponuje siq

dokonanie zwiqkszenia dochod6w o kwotQ 2O.493 zl zaplanowanych na realizacje programu

Erasmus+ realizowanego przez Gimnazjum Nr 4 w ramach Akcji 2 ,,Wsp6lpnca na rzecz

innowacji iwymiany dobrych praktyk". Wnioskuje siq o dokonanie zwiqkszenia dochod6w
Domu Pomocy Spolecznej przy ul. Dobrzyriskiej 102 o i4czn4 kwotQ 1.852 zl, w tym: o kwotQ

1.274 zl z tytuiu darowizny na pokrycie koszt6w wycieczki dla pensjonariuszy ww. plac6wki,

o kwotq 578 zl, stanowiEcq wplywy z tytulu odszkodowania od ubezpieczyciela za szkody

spowodowane podczas silnej wichury w lipcu br. (zerwany dach na budynku gl6wnym DPS).

Proponuje siq dokonanie zmniejszenia planowanych Srodk6w na zadaniach pn.

,,Przebudowa konstrukcji ktadki dla pieszych nad liniq kolejowq przy ul. Promiennej" o kwotq
400.000 zl. Planowana wartoSi wydatk6w na tym zadaniu wynosi po zmianach 100.000 zl.

,,Budowa sygnalizacji Swietlnych" o kwotq 400.000 zl. Planowana warto6i wydatk6w na tym
zadaniu wynosi po zmianach 100.000 zl. Planuje siq na powyiszych zadaniach opracowanie
niezbqdnej dokumentacji oraz rozpoczqcie procedury przetargowej na wytonienie
wykonawcy rob6t budowlanych. Ponadto wnioskuje siq o wycofanie zadania pn.

,,Modernizacja obiekt6w in2ynierskich w ciqgu ul. Wroniej, Al. Kazimierza Wielkiego i Al.
Kr6lowej Jadwigi i wprowadzenie nowych zadari: ,,Przebudowa wiadukt6w w ciqgu Al.
Kazimierza Wielkiego (DK 62) we Wloclawku, nad torami bocznicowymi stacji Wioctawek
Wsch6d wraz z przebudowq dojazd6w oraz budowa kladki dla rower6w przy wiadukcie
poludniowym; obszar miejski, wojew6dztwo kujawsko - pomorskie" na kwotq 100.000 zf,
przeznaczona jest na wykonanie aktualizacji kosztorys6w, ogtoszenie postqpowania na

wyb6r wykonawcy i iniyniera kontraktu, w 2016 r. roboty budowlane. Calkowita wartoii
zadania na lata 2015-2016 wynosi 20.100.000 zl. Planowane jest pozyskanie Srodk6w z

rezerwy subwencji o96lnej przeznaczonej na dofinansowanie inwestycji na drogach
publicznych powiatowych iwojew6dzkich oraz na drogach powiatowych, wojew6dzkich i

krajowych w granicach miast na prawach powiatu w kwocie 10.000.000 zl.,,Modernizacja
obiekt6w iniynieryjnych w ciqgu ul. Wroniej iAl. Kr6lowej Jadwigi" na kwotQ 100.000 zl, na
wylonienie wykonawcy rob6t budowlanych i nadz6r, w 2016 r. roboty budowlane. Calkowita
wartos6 zadania na lata 2015-2015 wynosi 3.000.000 zl. Wnioskuje siq r6wnieZ o
zwiQkszenie planowanych 6rodk6w na zadaniu pn. ,,Przebudowa drogi krajowej nr 1-
program Operacyjny Infrastruktura i Srodowisko" o kwotq 5.020.000 zl w celu
zabezpieczenia Srodk6w na rozstrzygniecie sprawy sadowej z firma Husar. Planowana
wartosi wydatk6w na tym zadaniu wynosi 7.768.999 zt. Wnioskuje siq o dokonanie zmiany
zgodnie z przeznaczeniem Srodk6w otrzymanych w ramach subwencji oiwiatowej
proponuje siq dokonanie zwiqkszenia wydatk6w bie2qcych o lqcznq kwote 40.000 zl w rozdz.
szkofy zawodowe z przeznaczeniem na dofinansowanie wyposa2enia w sprzqt szkolny
i pomoce dydaktyczne Zespolu szk6t Technicznych. Proponuje siq zmniejszenie Srodk6w na
zadaniu pn, ,,Zabezpieczenie obiektu Zespolu Szk6f Technicznych przed wodq gruntow4 i

wilgociq" o kwote 750.000 zi. Planowana warto(i wydatk6w na tym zadaniu wynosi 250.000
zl. Catkowita warto6i zadania na lata 2015 -2016 wynosi 1.000.000 zl. W bie2qcym roku
rozpoczna siq roboty budowlane, kt6re zakoriczq siQ w 2015 roku. Wnioskuje siq o
dokonanie zmniejszenia wydatk6w bie2qcych o tqcznq kwotq 17O.OO0 zl, wtym: w rozdz.
85201 - Plac6wki opiekuriczo - wychowawcze o kwotq 90.000 zf i w rozdz.85295 - pozostala

dzialalnodi o kwotq 80.000 zl i przeniesienia ich do rozdz. 85219 - Osrodki pomocy
spolecznej z przeznaczeniem na wprowadzenie zadari pn.: - ,,przebudowa budynru
garaiowo - gospodarczego przy ul. Ogniowej 8/I0" na kwote 135.OOO zl. Zakres prac



przewiduje zaprojektowanie i wykonanie przebudowy pomieszczenia gara2owo -
gospodarczego na potrzeby przyszlego centrum pomocy spolecznej, ,,Termomodern izacja

budynku i wymiana 2r6dta ciepta w budynku przy ul. Okrzei 61" na kwotq 35.000 zt. Zakres
prac przewiduje ocieplenie stropodachu, modernizacjq ogrzewania budynku z energii
elektrycznej na gazowE i wykonanie przylqcza gazowego. Wnioskuje siq o dokonanie
zmniejszenia 6rodk6w na zadaniu pn. ,,Budowa d169 technologicznych" o kwotq 670.000 zt.

Planowana wartoSi wydatk6w na tym zadaniu wynosi 77O.OOO zl, kt6re bedq przeznaczone

na opracowanie dokumentacji, natomiast realizacja zadania nastQpi w 2016 r. Calkowita
wartosi zadania na lata 2015 -2016 wynosi 1.180.000 21. Natomiast w przypadku uchwaly
dotyczqcej Wieloletniej Prognozy Finansowej wprowadza sig m.in. nastgpujqce zmiany:
zwiqkszono limit zobowiqzafi na zadaniu "ERASMUS + Wsp6lpraca na rzecz innowacji i

dobrych praktyk / Gimnazjum nr 4" na 2015 r. o kwotq 20.493 zl, do kwoty 35.431 zl, lata
realizacji 2OI5 - 2Ot7. tQczny limit zobowiqzad wynosi po zmianach 755.2O6 zt, zwiqkszono
limit zobowiqzai na zadaniu pn.,,Przebudowa drogi krajowej nr 1" o kwotq 5.020.000 zl, do
kwoty 7.758.999 zl., wprowadzono zadanie pn.,,Wykonanie wieloletniego programu
gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Miasto Wlociawek", lata realizacji 2015 -
2016, limit zobowiqzari 67.50O zl, w tym: 2015 rok - kwota 12.300 zl, 2016 rok - kwota
55.200 21, wprowadzono zadanie pn. ,,Usuwanie pojazd6w z ulic miasta Wtoctawek", lata
realizacji 2015 - 2018, limit zobowiqzari 675.800 zt, w tym: 2015 rok - 195.800 zl, 2016 rok -
160.000 zl,2017 rok - 160.000 zl, 2018 rok - kwota 160.000 zl,, w wydatkach majqtkowych:
wycofano zadanie pn. ,,Modernizacja obiekt6w iniynierskich w ciqgu ul. Wroniej, Al.
Kazimierza Wielkiego iAl. Kr6lowej Jadwigi iwprowadzono nastQpujEce: ,,Modernizacja
obiekt6w iniynieryjnych w ciqgu ul. Wroniej iAl. K16lowej Jadwigi", lata realizacji 2015 -
2016, limit zobowiqza6 3.000.000 zi, w tym: 2015 rok - kwota 100.000 zl, 2016 rok - kwota
2.900.000 zl, ,,Przebudowa wiadukt6w w ciqgu Al. Kazimierza Wielkiego (DK 62)
we Wfoclawku, nad torami bocznicowymi stacji Wfocfawek Wsch6d wraz z przebudowq
dojazd6w oraz budowa kfadki dla rower6w przy wiadukcie pofudniowym, obszar miejski,
wojew6dztwo kujawsko - pomorskie", lata realizacji zOtS - 2OL6, limit zobowiqzaf
20.100.000 zt, w tym: 2015 rok - kwota 100.000 zl, 2016 rok - kwota 20.000.000 zl,
wprowadzono zadanie pn. ,,Przebudowa pomieszczenia kuchni, stol6wki oraz szatni w
Szkole Podstawowej nr 14", lata realizacji ZOIS - 2016, limit zobowiqzai 1.990.000 zl, w
tym: 2015 rok - kwota 20.000 zl, 2016 rok - kwota 1.970.000 zl, zmieniono nazwq zadania z

,,Przediuienie ulicV Brzezinowej do potaczenia z ul. Mielqciriskq" na ,,Przedlu2enie ulicy
Brzezinowej poprzez ul. Mielqciriskq iul. LetniE do Al. Jana Pawla ll", dokonano zmian w
limitach rocznych zobowiqzari na zadaniach pn.:,,Przebudowa konstrukcji kladki dla pieszycn
nad liniq kolejowq przy ul. Promiennej", 2015 rok - kwota 100.000 zt,2076 rok - kwota
400.000 zl, ,,Budowa sygnalizacji 6wietlnych", 2015 rok - kwota 100.000 zl, 2016 rok -
kwota - 400.000 zl, ,,Budowa d169 technologicznych", 2015 rok - kwota 77O.OOO 2i,2016 rok

- kwota 670.000 zl, ,,Tabezpieczen ie obiektu Zespolu Szk6l Technicznych przed wooq
gruntowa i wilgociq", 2015 rok - kwota 250.000 zl, 2016 rok kwota - 750.000 zl,

Ooinie komisii stalvch o proiekcie uchwaiv:

Projekt uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie uchwalenia budZetu Miasta Wioctawek na
2015 r. byt przedmiotem obrad Komisji Bud2etu, Rozwoju i Promocji Miasta, kt6ra po



rozpatrzeniu przedstawionego zagadnienia pozytywnie zaopiniowala ww. projekt uchwaty.
Tre6d opinii w tej sprawie przedstawila Radzie Miasta Przewodniczqca Komisji radna Olga

Krut-Horonzia k.

Ponadto Komisja Budietu, Rozwoju iPromocji Miasta pozytywnie zaopiniowala projekt
uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na

lata 2015-2025. Treii opinii w tej sprawie przedstawiia Radzie Miasta Przewodniczaca
Komisji radna Olga Krut-Horonziak.

W dvskusii dotvczacei punktu nr 7 i nr 8 udzial wzieli:

Radny Zbigniew Lewandowski zwr6cif siq z zapytaniem o cel wydatkowania kwoty 135 ty5.

zt. na zadanie dotyczace przebudowy budynku gara2owo- gospodarczego przy ul. Ogniowej.
Radny Janusz Dqbczyriski poprosil o odpowiedi na temat sprawy sadowej prowadzonej z

firmq Husar w zwiqzku z zadaniem ,,Przebudowa drogi krajowej nr 1- program Operacyjny
Infrastruktura i Srodowisko czy w zwiqzku z tym samorzad miasta dolo2yl nale2ytej
staranno6ci w rozliczeniach by ugoda sqdowa nie stanowita tak znacznej kwoty oraz czy

skorzystano z wszelkich irodk6w prawnych, aby zabezpieczyi interesy miasta, tym bardziej,
i2 6rodk6w w bud2ecie miasta przeznaczone na rozstrzygniqcie sprawy sEdowej stanowiA
niebagatelnq kwotq w wysoko5ci 5.020.000 zl.

Radna Olga Krut-Horonziak zwr6cila siQ o wyjainienie czy (rodki finansowe zabezpieczone
w budiecie na potrzeby sprawy sqdowej z firmq Husar sQ ostatnimi wydatkami
n iekwalifikowanymi oraz czy podana kwota w pelni wyczerpuje splate nale2noSci, jaka ma
zosta6 pokryta z bud2etu miasta. Ponadto, kiedy i w jakiej wysokojci finansowej swoje
roszczenie wzglqdem miasta wniosla firma Husar oraz jakie byly warunki ugody. Jakie Srodki
wykazane w toku kontroli przeprowadzonej przez NIK oraz CUPT zostaly nieprawidtowo
zaliczone do refundacji jak r6wnie2, kt6rzy urzqdnicy miejscy lub pracownicy jednostek
podlegtych dopu5cili sie popetnienia bled6w iczy w zwiazku ze stwierdzonymi
nieprawidfowoSciami zostaly wyciagniQte w stosunku do tych os6b konsekwencje slu2bowe.
Radny Krzysztof Kukucki wyrazil zaniepokojenie z powodu zmniejszenia 6rodk6w na
przebudowq konstrukcji kladki dla pieszych nad liniq kolejowq przy ul. Promiennej gdy2

kwestia bezpieczeistwa w tym rejonie miasta jest czesto podnoszona przez mieszkaic6w,
dlatego obniienie 6rodk6w z wcze6nie.j przeznaczonych w wysokoici 400 tysiecy zl. do kwoty
100 tysiQcy zt. budzi powaine wqtpliwolci. W zwiQzku z tym, jakie plany czekajq tq
inwestycjq otaz czy ma sens budowa kladki rowerowej przy wiadukcie poludniowym w
zwiqzku z proponowanym wprowadzeniem nowego tytulu inwestycyjnego dotyczqcego

,,Przebudowy wiaduktu w ciqgu Al. Kazimierza Wielkiego nad torami bocznicowymi stacji
Wioctawek Wsch6d " ?

Radny J6zef Mazierski stwierdzil, 2e w odpowiedziach na skladane w imieniu mieszkafic6w
interpelacje dotyczqce niewielkich zadari, kt6re generujq mate koszty bud2etowe zawsze
otrzymuje odpowiedl, 2e nie sq one mo2liwe do realizacji z powodu braku (rodk6w
finansowych w budiecie miasta. Dlatego tei duia wqtpliwo6i i pewnego rodzaju
niezrozumienie stanowi wprowadzenie nowego zadania o wartoSci 135 tysiqcy zl., kt6re ze
wzglqdu na procedury nie zostanie zrealizowane w roku bie2qcym a jego zakres prac
przewiduje zaprojektowanie i wykonanie przebudowy pomieszczenia gara2owo-
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gospodarczego. czy zatem takie dzialanie jest celowe oraz czY nie istniejq pilnieisze potrzeby

zglaszane przez mieszkadc6w miasta?
Radny Zbigniew Lewandowski odni6sl siq do zapisu uchwaly bud2etowej wprowadzajqcego

nowe zadanie pn. ,,Przebudowa wiadukt6w w ciqgu Al. Kazimierza Wielkiego we

Wlocfawku". Calkowita wartoii zadania na lata 2015-2016 wyniesie olbrzymia kwote

20.1OO0.OOO zl. W sytuacji, gdy ograniczone zostaty wydatki na remont wiaduktu przy ul'

Wroniej, kt6ry jest bardzo istotnq przeprawA dla miasta - celowoid wprowadzenia
wspomnianej inwestycji budzi powa2ne wqtpliwo6ci. Zdaniem radnego istnieje mo2liwoii
likwidacji dw6ch przqsel wspomnianego wiaduktu gdy2 sq one nieczynne, co spowoduje, 2e

wydatki przeznaczone na to zadanie ulegnq zmniejszeniu, dlatego te2 potrzebna jest analiza

bqdi ekspertyza czy wariant ten jest rozwiqzaniem optymalnym. Naleiy, zatem Srodki

budietowe wydatkowai ze szczeg6lnq starannoSciq tym bardziej, ie miasto nie posiada ich

na tyle du2o, aby takie przedsiqwziqcie realizowai i bqdzie musiaio posilkowai siq

kredytami, kt6re naleiy splacat przez wiele lat.
Dyrektor Mieiskiego oirodka Pomocy Rodzinie Piotr Grudzifiski udzielil odpowiedzi w

sprawie inwestycji pn.,,Przebudowa budynku gara2owo-gospoda rczego przy ul. Ogniowej

8/7Q" na kwotq 135.000 zt. , wyja6niajqc, ie miasto przekazafo na rzecz MOPR kompleks

budynk6w przy ul. Ogniowej, kt6rych stan wymaga prac remontowych. Plac6wka

zaoszczqdzifa w budiecie MOPR Srocjki finansowe, gdy2 kwota przeznaczona na

modernizacjq nie stanowi dodatkowo pozyskanych Srodk6w, z kt6rych planuje siq

wykonanie przebudowy pomieszczenia garaiowo-gospodarczego na potrzeby przyszlego

centrum pomocy spolecznej. W obecnym stanie budynek stanowiqcy majatek miasta

niszczeje, byly r6wniei pr6by wiamania i dewastacji obiektu. MOPR w chwili obecnej

dysponuje dwoma samochodami, z kt6ry jeden parkuje przy budynku ratusza na ul.

Ko6ciuszki drugi parkuje na osiedlu Poiudnie w wynajmowanym przez MOPR garaiu. Skoro,

zatem pojawily siq mo2liwo6ci finansowe przeprowadzenia ww. inwestvcji zostal zfo2ony

stosowny wniosek do Prezydenta Miasta o przesuniqcie 5rodk6w w bud2ecie, jak podkre(lif

Dyrektor MOPR nie sq to dodatkowe Srodki pozyskane na tq inwestycje, lecz zaoszczqdzone

przez MOPR. Odnoszqc siq do kwestii proceduralnych Dyrektor MOPR poinformowal, ie
projekt budowlany jest sporzqdzony, pozwolenie na budowq zostanie niebawem pozyskane,

a zatem do korica br. remont budynku zostanie zrealizowany.

Zastepca Prezydenta Miasta Matdalena Korpolak-Komorowska odnoszqc siq do sprawy

przebudowy Drogi krajowej nr 1 wyjaSnila, i2 ugodq nr 1z dnia 03 lipca 2013 roku

wykonawca wystqpii do pr6by zwiqzanej z ugodq, kwota ugody wynosi 5.803.523,71 zl'

Zakres rob6t, o kt6rv wystapil wykonawca to wymiana gruntu do stabilizacji jezdnia prawa

od kilometra 2 + 260 do kilometra 7+ 660, wymiana przykanalik6w do wpust6w na odcinku

jezdni prawej, likwidacja kolizji z istniejqcq studniq teletechnicznq, wycinka drzew wzdlui

ciqgu rowerowo-pieszego, wzmocnienie podto2a kategorii G-2 na jezdni prawej, wymiana

niedroinego kolektora DN-300 w jezdni prawej, wykonanie podlqczenia odcinka kolektora

do przelewu burzowego, wymiana piqciu istnie,Ecych kom6r 2elbetowych na kolektorze

deszczowym, usuniqcie kolizji studni teletechnicznej z konstrukcjq Scie2ki rowerowej,

wykonanie dodatkowej rozbi6rki warstw konstrukcyjnych podbudowy oraz dow6z gruntu -
jezdnia lewa, wycinka drzew i krzew6w - jezdnia lewa, remont przejdcia podziemnego dla

pieszych pod jezdniq lewq, wymiana przykanalik6w wraz z wpustami przed iza wiaduktem

ul. Krzywa G6ra. Ugoda byta przedmiotem kontroli CUPT, kt6ry uznaf,2e koszty poniesione

w zwiqzku z wykonaniem rob6t sq kosztami niekwalifikowa nymi, poniewai wydatkiem

L8



kwalifikowanym moie byi jedynie zwiqkszenie koszt6w rob6t wykonawcy na mocy wyroku
sqdowego. Ugodq nr 2 z dnia 28 stycznia 2014 roku, w zwiqzku z ponownym zawezwaniem

wystapil wykonawca, wnoszec zaplate kwoty 5.674.97 3,82 zl. W ostatecznoici za roboty
dodatkowe uznano tylko roboty z braniy kanalizacyjnej a ugoda opiewafa na kwotQ

L.O74.O4O zl. brutto. Ze wzglqdu na wynik kontroli CUPT, kt6ra odbyla siq przy pierwszej

p16bie zwiqzanej z ugodq, nie byta ona przekazana do kontroli, a jej koszt zostal uznany

r6wnie2 za koszt n iekwalifikowa ny. W zwiqzku z uznaniem jedynie czq6ci rob6t dodatkowych
- wykonawca zlo2yf pozew do sqdu o uznanie pozostaiych rob6t wnioskowanych w
zawezwaniu. W ubieglym tygodniu sqd wydat wyrok uznajqcy zasadnoii wszystkich rob6t
dodatkowych zrealizowanych przez wykonawcq przy wykonywaniu ww. inwestycji, wyrok
zapadt w dniu 22 paidziernika br. kwota do zapiaty na rzecz wykonawcy wynosi

4.540.933,82 zl. brutto, do kt6rej naleiy doliczyd koszty sqdowe iodsetki, co daje kwotq

5.020.000 zl. Zwiqkszenie ryczaltowego wynagrodzenia wykonawcy na mocy prawomocnego

wyroku sqdowego moie byi uznany za wydatek kwalifikowany w zwiqzku z tym ostatecznym

terminem, do kt6rego Urzqd musi uregulowai fakturq na rzecz wykonawcy za wykonane
roboty i w zwiqzku z tym uzyskai zwrot Srodk6w z CUPT jest 15 grudnia 2015 roku. Wszelkie

dokumenty zwiqzane z realizacjq zadania Przebudowa drogi krajowej nr 1 sq kontrolowane
przez Centralne Biuro Sledcze, tak2e NIK kontrolowala ten zakres rob6t w dawnym MZD.

Przedstawione informacje stanowiq odpowiedi na pytania Pani radnej Horonziak stawiane
podczas obrad Komisji natomiast w przypadku innych zapytaf o zwiqkszonym zakresie

informacji zostanq one udzielone w formie pisemnej.

Radna Olga Krut-Horonziak zapytala ponadto o inne kwoty finansowe zanegowane, jako

n iekwalifikowane np. wydatki za nabycie grunt6w czy tei wydatki zwiqzane z nadzorem

budowlanym czy te kwestie sq jui uregulowane i czy nie ciqiq jeszcze inne zobowiqzania
finansowe.
ZastQpca Prezydenta Miasta Magdalena Korpolak-Komorowska wyjaSnita, ie informacje te
zostanE przygotowane iprzekazane w formie pisemnej Pani radnej bqdi podczas obrad
komisji.
Inwestycje zapisane w budiecie miasta na rok 2015 sE zastane przez Paniq Prezydent, czesa

z nich jest niezrealizowana, mimo, ie byiy wpisane w uchwalq bud2etowq z terminem
realizacji w roku bie2qcym. Taka inwestycja jest kladka dla pieszych nad liniq kolejowq przy

ul. Promiennej. Pomimo zdjqcia czq6ci 6rodk6w zadanie jest kontynuowane i znajduje siq w
WPF z realizacjq w roku 2016. W przypadku wiadukt6w jak poinformowafa Pani

Wiceprezydent zostal zlozony wniosek o dofinansowanie dw6ch wiadukt6w. Byi mo2e w
roku przyszlym miasto otrzyma dofinansowanie na realizacjq jednego wiaduktu, dlatego w
projekcie uchwaly budietowej zapisana jest kwota 20 mln. zt. kt6ra jest kwotE orientacyjna
a nie kosztorysowq, szczeg6lowy zakres prac okreilony zostanie w projekcie technicznym i

wprowadzony w bud2et. Jak poinformowala Pani Wiceprezydent chcialaby przeprosie

radnych, kt6rych projekty w roku bieiqcym nie zostanA zrealizowane, bqdq one przesuniete

do realizacji na rok 2016. Taka sytuacja nie bqdzie miala miejsca w roku przyszfym gdyi po

uchwaleniu budietu na rok nastqpny do koica miesiEca marca zrealizowana zostanie
dokumentacja a do korica miesiqca kwietnia zostane przeprowadzone postQpowania
przetargowe natomiast zakoficzenie inwestycji to miesiqc wrzesiefi lub pafdziernik, sytuacja
zastana w roku bie24cym nie powt6rzy siq w roku przyszlym.
Radny Dariusz Jaworski zapytal, z jakich ir6det pochodzq oszczqdnosci w MOPR, kt6re
pozwolity na wygenerowanie kwoty w wysokosci 135 ty(. zl. na wprowadzenia do bud2etu



zadania dotyczEcego przebudowy budynku gara2owo-gospoda rczego przy ul. Ogniowej, tym
bardziej, 2e MOPR jest instytucjE nie prowadzqca dziaialno6ci gospodarczej, kt6ra
pozwolilaby na pozyskanie dodatkowego dochodu.
Dyrektor Miejskiego O5rodka Pomocy Rodzinie Piotr Grudzifiski wyja5nil,2e oszczednosci

nie pochodzq ze Srodk6w przeznaczonych dla mieszkaric6w miasta, MOPR planowal w roku

2015 przeprowadzii mikro remonty w 13 lokalizacjach, kt6rymi zawiaduje ima swoje

siedziby, nie udato sie tego przeprowadzii i stEd sE oszczqdno5ci, ponadto wystqpiiy one

r6wnie2 w przypadku zakup6w.

Po zakoriczeniu dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poddat

pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaly zmieniajEcej uchwatq w sprawie uchwalenia

budietu Miasta Wloclawek na 2015 t. wtaz z autopoprawka.
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno5ci 24 czfonk6w Rady Miasta, za

podjqciem uchwaty opowiedziafo siq 12 radnych, przy l glosie przeciwnym oraz 11 gfosach

wstrzymujecych siq.
Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski
poinformowaf, ii uchwala zostala podjeta przet Rade Miasta Wlocfawek w
zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala - zalqcznik nr 3 do protokolu.

W nastepnej kolejno6ci Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poddal

pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaty zmieniajqcej uchwalq w sprawie uchwalenia

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2015-2025.
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno5ci 20 czlonk6w Rady Miasta, za

podjqciem uchwaty opowiedzialo siq 15 radnych, przy 3 glosach przeciwnych oraz 2
glosach wstrzymujqcych sie.

Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski
poinformowal, ii uchwala zostala podjeta przez Radq Miasta Wloclawek w
zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala - zatqcznik nr 4 do protokolu.

Ad.9

Projekt uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie ustalenia oplat za pobyt dziecka w

Miejskim Zespole Zlobk6w we Wlocfawku.

Worowadzenia do tematu dokonaf Piotr Bielicki Kierownik Referatu Zdrowia i Spraw

Spolecznych, informujqc,2e ustawa z dnia 4lutego 2011 roku o opiece nad dzieimi w wieku

do lat 3 w art.59 ust.2 pozwala na czqSciowe lub cafkowite zwolnienie z ponoszenia opfat

za pobyt w 2fobku w drodze Uchwafy Rady Miasta.
Wprowadzenie ulg w optacie za pobyt dziecka w Miejskim Zespole Zfobk6w we Wfoclawku

dla rodzin z Karta Du2ej Rodziny oraz dla rodzin, w kt6rych wiqcej ni2 jedno dziecko korzysta

z usiug itobka zwiqkszy dostqp do 2lobk6w miejskich dla tych rodzin oraz wptynie na

poprawq ich sytuacji materialnej.



Wprowadzenie ulg wpisuje siq r6wniei w promowanie modelu rodziny wielodzietnej oraz

w przeciwdziafanie niekorzystnej sytuacji demograficznej.
W Uchwale Nr lX/63/11 Rady Miasta Wioclawek z dnia 9 maja 2011 r. w sprawie ustalenia

opiat za pobyt dziecka w Miejskim Zespole Zlobk6w we Wloclawku (Dz. Urz. Woj. Kuj.-Pom.

Nr 150, poz. 1266) po $ l dodaje siq 5 1a w brzmieniu:

,,5 1a. OkreSla siq warunki czq6ciowego zwolnienia z oplaty za pobyt dziecka w Miejskim

Zesoole Ztobk6w we Wloclawru.
1. W przypadku korzystania ze 2lobka przez 2 lub wiqcej dzieci z jednej rodziny - na drugie

ikolejne dziecko przysluguje ulga w wysokoSci 50% obowiqzujqcej optaty za pobyt dziecka

w Miejskim Zespole Zlobk6w we Wfoclawku.
2. W przypadku korzystania ze itobka przez dzieci z rodzin posiadajqcych KartQ Du2ej

Rodziny, przyslugu.je im ulga w wysoko6ci 50% obowiqzujqcej oplaty za pobyt dziecka

w Miejskim Zespole Zfobk6w we Wloclawku."

Opinie komisii statvch Radv Miasta:

Projekt uchwafy rozpatrzyla oraz jednomyslnie pozytywnie zaopiniowala Komisja Zdrowia,

Rodziny i Opieki Spolecznej. Opinig w tej sprawie Radzie Miasta przedstawit Przewodniczqcy

Komisji radny Tomasz Nagala.

Wobec braku uwag oraz gtos6w w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw

Chmielewski poddai pod glosowanie przyjgcie projektu uchwaiy.

W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoSci 18 czfonk6w Rady Miasta' za

podjqciem uchwaty radni opowiedzieli siq jednomy3lnie, gfos6w przeciwnych oraz

wstrzymuiqcych siq nie stwierdzono.
Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski
poinformowal, ii uchwala zostala podjeta przez Radq Miasta Wloclawek w
zaproponowanym brzmieniu,

Uchwata - zafqcznik nr 5 do protokolu.

Ad. 10

Projekt uchwa\ w sprawie przyjqcia Programu oddzialywaf korekcyino-edukacyjnych dla

os6b stosujEcych przemoc w rodzinie dla miasta wloclawek na lata 2ol5 - 2O2o.

Zagadnienie przedstawil Piotr Grudziiski Dyrektor Mieiskiego Osrodka Pomocy Rodzinie

informujqc, 2e Ustawa z dnia 29 lipca 2005 r. o przeciwdziataniu przemocy w rodzinie

naklada na organy administracji rzqdowej isamorzqdowej wiele zadari, kt6re winny byi
realizowane w celu zwiqkszenia skutecznoici przeciwdziafania przemocy w rodzinie oraz

inicjowania iwspierania dziala6 polegajqcych na podnoszeniu Swiadomoici spoteczeristwa w

zakresie przyczyn i skutk6w zjawiska przemocy. Nowelizacja w/w ustawy wprowadzona

ustawE z dnia 10 czerwca 2010 r. o zmianie ustawy o przeciwd ziatan iu przemocy w rodzinie

oraz niekt6rych ustaw rozszerzyla zakres obowiqzk6w iuprawnieri poszczeg6lnych organow

w tym zakresie, jak te2 krqg podmiot6w zobowiqzanych do podejmowania dziala6

Zobowiqzala, m.in. jednostki samorzadu terytorialnego do opracowania i realizacji w ramach
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zada6 z zakresu administracji rzEdowej realizowanych przez powiat program6w oddzialywai
korekcyjno - edukacyjnych dla os6b stosujqcych przemoc w rodzinie. Srodki na realizacjq
program6w zapewnia bud2et paristwa. Przedlo,ony Program oddziaiywari korekcyjno-

edukacyjnych dla os6b stosujacych przemoc w rodzinie dla miasta Wloclawek na lata 20L5 -
2020 stanowi przedsiqwziqcie slu2ace podjQciu celowych, zamierzonych ijednolitych dzialafi
w tym zakresie. Program skierowany jest na zmianq zachowai sprawcy. Zawiera analizQ

problemu, cele, zakladane rezultaty, czas realizacji, spos6b realizacji, nab6r i selekcjq

uczestnik6w, warunki uczestnictwa, realizato16w programu oraz miejsce realizacji,
partne16w programu, i16dla finansowania. Program jest sp6jny z kierunkami dzialad
przyjQtymi w Miejskiej Strategii Integracji i Rozwiqzywania Problem6w Spolecznych na lata

2008 - 2015 oraz z Miejskim Programem Przeciwdziaian ia Przemocy w Rodzinie i Ochrony
Praw Ofiar na lata 20L1 - 2015.

Opinie komisii stalvch Radv Miasta:

Projekt uchwaly rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Zdrowia, Rodziny i

opieki Spofecznej. Opinie w tej sprawie Radzie Miasta przedstawil Przewodniczqcy Komisji

radny Tomasz Nagala.

Wobec braku uwag oraz gtos6w w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarosfaw

Chmielewski poddai pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaly.
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoSci 19 czfonk6w Rady Miasta, za

podjqciem uchwaly radni opowiedzieli siQ jednomy6lnie, gfos6w przeciwnych oraz

wstrzymujacych siq nie stwierdzono.
Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski
poinformowal, ii uchwala zostafa podiQta przez Rade Miasta Wlocfawek w
zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala - zalqcznik nr 6 do protokotu.

Ad. 11

Informacja o stanie realizacji zadai oswiatowych w mieScie Wlocfawek za rok szkolny

2Ot4120L5.

Wprowadzenia do zagadnienia dokonata Dyrektor Wydzialu Edukacji i Rozwoju

Spofecznego Agnieszka Bialopiotrowicz informujqc, ie z godnie zapisem Ustawy o systemie

odwiaty organ wykonawczy w terminie do dnia 31 paldziernika ka2dego roku

kalendarzowego przedstawia organowi stanowiQcemu jednostki samorzEdu terytorialnego
informacjq o stanie realizacji zadah o6wiatowych jednostki za poprzedni rok szkolny.

lnformacja, kt6ra zostala przekazana radnym dotyczy roku szkolnego 2074/2OL5. W
przedstawionym materiale znalazty siq kluczowe, dla jako6ci i efektywnoSci wlocfawskiej

oSwiaty dane w odniesieniu do sieci szk6t i plac6wek z uwzglqdnieniem: liczby uczni6w oraz

informacji o ich promocji, organizacji pracy szk6t iplac6wek o6wiatowych z uwzglqdnieniem
liczby oddziaf6w istruktury zatrudnienia, ksztafcenia uczni6w o specjalnych potrzebach

edukacyjnych, wydatk6w zapewniajacych warunki do dzialalno(ci z uwzglqdnieniem



!rodk6w pozyskanych z funduszy unijnych, wynik6w egzamin6w zewnetrznych oraz

osiqgniqi uczni6w wloclawskich szk6i zar6wno w nauce jak i innych np' w zakresie osiagniqi

sportowych, wykorzystania obiekt6w sportowych dla dzialalno5ci wfocfawskiej o6wiaty i

inicjatyw profilaktycznych. Biorqc po uwagq siei szk6l, dla kt6rych gmina miasto wlocfawek
byta organem prowadzqcym w roku szkolnym 2074/2015 naleiy podkreSlit, ie zgodnie z

Uchwaia Rady Miasta wloclawek nr XXXXII/45/2014 z dnia 28 kwietnia 2014 roku z dniem

01 wrzeSnia 2014 roku zaloione zostalo gimnazjum dwujqzyczne, kt6re zgodnie z uchwala

Rady Miasta nr XXXXlll/61/2014 z dnia 2J czerwca 2014 roku weszio wsp6lnie z I liceum

og6lnoksztalcqcym im. Ziemi Kujawskiej w skfad powolanego od dnia 01 wrzejnia 2014 roku

Zespolu szk6l og6lnoksztalcqcych. w roku szkolnym 2074/2075 dokonano naboru 28

uczni6w do jednej klasy pierwszej gimnazjum dwujezycznego, w kt6rej czqsi tre(ci
programowej z biologii i chemii prowadzona byla w jqzyku angielskim. w roku szkolnym

2OI4/75 edukacjq na wszystkich etapach ksztalcenia objQtych byto 17 469 uczni6w i

siuchaczy. w stosunku do roku szkolnego 2oL3/14 ubylo 574 uczni6w, w roku szkolnym,

kt6rego dotyczy powyisza informacja obserwuje sie tendencjQ malejqcq w liczebno6ci dzieci

i mfodzie2y objqtych edukacjq szkolnq. Jest to sp6jne z przedstawionE w metryczce gminy

Miasta Wlociawek malejqcq liczbq mieszkaric6w. W przedlo2onej informacji zawarta zostafa

r6wniei 6rednia liczba uczni6w w oddzialach z uwzglqdnieniem poszczeg6lnych typ6w szk6l

oraz promocja do klas programowo wyiszych. Biorqc po uwagQ fakt, ie do liceum

og6lnoksztalcqcego trafiajE najczq6ciej uczniowie osiqgajqcy wysokie wyniki na poprzednim

etapie edukacyjnym w zwiqzku z tym w tym typie szkoly jest najwiqcej os6b promowanych z

wyr6inieniem i najmniejszy niepromowanych. Z przeprowadzonej analizy wynika, 2e w roku

szkolnym 2ot4h5 w znaczacy spos6b wzroslE liczba uczni6w niepromowanych w

zasadniczej szkole zawodowej. Realizacia zadari wynikajqcych z Ustawy o systemie o6wiaty

oraz ramowych plan6w nauczania w plac6wkach o6wiatowych wspomagana jest przez

dzialalno6i Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej. w przedfo2onym materiale podana

zostata nie tylko liczbowa statystyka obrazujqca wielko6i izakres udzielanego wsparcia, lecz

takie analizQ realizacji obowiqzku szkolnego i nauki przez uczni6w o specjalnych potrzebach

edukacyjnych, kt6re najczqSciej diagnozowane sq w Poradniach. w roku szkolnym 2ot4/15

779 uczni6w posiadalo orzeczenie o potrzebie ksztalcenia specjalnego, 82 o potrzebie

nauczania indywidualnego,32g os6b to uczniowie z r62nego typu n iepelnosprawnoSciq,

kt6rzy korzvstali z bezplatnego transportu w drodze do ize szkofy, 131 uczni6w objetych

byfo wczesnym wspomaganiem rozwoju dziecka. Na podstawie opinii Poradni

Psychologiczno-Pedagogicznej o specyficznych trudno6ciach w uczeniu siq dostosowano

kryteria oceniania, uwzglqdnialqc mo2liwo6ci iograniczenia uczni6w zwiqzane z: dysgrafiq,

dysleksjq, dysortografiq idyskalkuliq. Naleiy pamigtai, ie uczei o specjalnych potrzebach

edukacyjnych to r6wniei ucze6 szczeg6lnie uzdolniony, z kt6rym praca wymaga od

nauczyciela indywidualnych metod pracy. ze zbiorczego zestawienia wynika, 2e liczba

uczni6w, kt6rzy chcE rozwijai swoje uzdolnienia i pasje jest najmniejsza w gimnazjach.

Powy2sze informacje dotyczq plac6wek, dla kt6rych organem prowadzqcym jest Gmina

Miasto wloclawek, nale2y podkre6lii,2e na terenie miasta wloclawek funkcjonowafo w

roku szkolnym ZOt4/75 48 plac6wek prowadzonych przez inne podmioty nii jednostka

samorzadu terytorialnego. w punkcie nr 6 przedlo2onej informacji znajdujq sie dane

liczbowe dotyczqce liczby uczni6w w poszczeg6lnych typach szk6t oraz kwoty dotacji

przekazane na ich dzialalno(d, kt6re sq wiqksze od kwoty przekazanej w roku poprzednim o

5.539. 638 zl. Rozpatrujqc strukturq zatrudnienia w szkolach prowadzonych przez jst.



nastapii spadek ilo6ci etat6w nauczycielskich i pracownik6w niepedagogicznych. W roku

szkolnym, kt6rego dotyczy informacja nauczyciele zatrudnieni w pelnym oraz niepetnym
wymiarze godzin pracy stanowili 1958, 46 etatu a pracownicy niepedagogiczni zatrudnieni
byli na 930 etatach. W5r6d nauczycieli dominowali ci, kt6rzy posiadajq stopiei awansu

zawodowego nauczyciela dyplomowanego. Kolejne punkty informacji dotyczE niezbqdnych

dla prawidiowego dziafania szk6t i plac6wek o6wiatowych irodk6w finansowych, kt6re
pochodzq z subwencji o96lnej, dotacji celowych budietu miasta Wtoclawek oraz z

dodatkowych (rodk6w finansowych pozyskiwanych z funduszy europejskich. Wydatki na

odwiatg w roku 2014 wyniosiy 2OO.O23.994 zl. z czego subwencja o6wiatowa wyniosla

145.322.014 zf. Z por6wnania obydwu wartoici wynika, ie wkfad wtasny gminy pochodzqcy

z budietu miasta wyni6si 54.701.980 zt., co stanowi 27,35% calej kwoty wydatkowanej na

oSwiatq. Dane za rok 2015 zostaly przedstawione na podstawie planowanych wydatk6w
gdy2 trwa rok budietowy i dopiero po jego zako6czeniu bgdzie mo2na okreSlii caloii
wydatk6w zwiqzanych z o6wiatq. W przypadku Srodk6w dodatkowych pozyskiwanych z

funduszy europejskich przedstawione zostaly one w punkcie nr 9 Informacji w formie tabeli.
W ramach pozyskiwanych Srodk6w finansowych doposa2one w pomoce naukowe zostaly

szkoly biorqce udziaf w projektach jak r6wnie2 finansowane byly przedsiqwziqcia zwiqzane z

zajqciami pozalekcyjnymi oraz sta2e zawodowe u pracodawc6w. Na uwage zasfugujq takie
te przedsiqwziqcia, podczas kt6rych uczniowie mieli moiliwoii wsp6lpracy z innymi

uczniami z kraj6w europejskich, co niewatpliwie poszerza ich horyzonty. Ksztalcenie uczni6w

w zawodach dotyczqcych mlodocianych pracownik6w dofinansowane jest poprzez

udzielanie pomocy de minimis w zakresie dofinansowania koszt6w ksztalcenia poniesionych

przez pracodawc6w. W roku 2014 Prezydent Miasta Wtoctawek wydal 75 decyzji w zakresie

dofinansowania na tqczna kwotq 316.593,70 zf. Uczniowie wloclawskich szk6l otrzymujq
r6inego rodzaju pomoc socjalnq, kt6ra szczeg6lowo przedstawiona zostata w punkcie nr 11

Informacji o(wiatowej. W ramach szeroko pojqtej pomocy socjalnej uczniowie otrzymywali
stypendia oraz zasilki szkolne, kt6re zostaty wyplacone w wysoko5ci 7.301'.24O zl. z czego

260.248 zl. to wklad wlasny jst., pomoca objeto 2960 uczni6w. W ramach pomocy uczniowie

otrzymali wyprawkq szkolna, dofinansowanie do zakupu podrqcznik6w szkolnych - objetych
te pomocQ zostalo 992 uczni6w, co stanowilo kwotq 279.875,60 zl. z czego skorzystato 260

uczni6w z orzeczeniami o potrzebie ksztafcenia specjalnego i 724 uczni6w bez orzeczei. W
ramach pomocy realizowany byl r6wnie2 program ,,Owoce w szkole", kt6rym objqtych
zostafo 3491 uczni6w, kt6rzy otrzymywali darmowe porcje owocowo-warzywne, oraz
programem ,,Szklanka mleka", kt6rym objQtych bylo 5.082 uczni6w, kt6rzy otrzymywali
codziennie 250 ml. mleka w kartoniku. Miarq sukcesu osiqganego przez uczni6w sq wyniki

egzamin6w zewnQtrznych przedstawione w punkcie nr 12 Informacji oswiatowej, kt6re

zostaly przedstawione przez Paniq Dyrektor z podzialem na szkoly podstawowe, gimnazjalne

i ponadgimnazjalne a takie w odniesieniu do wynik6w egzamin6w zawodowych. Jak

podkre5lifa Pani Dyrektor dzialalno6i szk6l to nie tylko realizacja podstawy programowej, ale

tak2e konferencje, debaty, olimpiady izawody sportowe, w kt6rych udzial biorq uczniowie

wtoctawskich szk6l a obrazuje punkt nr 14 Informacji. W szkolach prowadzona jest takie
szeroko pojqta profilaktyka, kt6rej przyktady przedstawione zostaiy w punkcie nr 15

Informacji. Dziafania te maja wymierny efekt, je2eli towarzyszy im krzewienie kultury
fizycznej a wykorzystanie do tego celu obiekt6w sportowych przedstawione zostaio w
punkcie nr 16. Informacjq z ostatniej chwili jest przyznanie stypendium przez Ministra
Edukacji Narodowej, kt6re za rok ubiegly otrzymali dwaj absolwenci I Liceum
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Og6lnoksztalcqcego im. Ziemi Kujawskiej - Krzysztof Kamil Budny oraz Krystian Przybyfowski

oraz absolwentka Gimnazjum Nr 4 Maria Zieli6ska obecnie uczennica LO im. Marii

Konopnickiej.

Opinie komisii statvch

lnformacja o stanie realizacji zadari oiwiatowych w miejcie Wloclawek za rok szkolny

2OI4/2O75 byla przedmiotem obrad Komisji Edukacji, kt6ra po dokonaniu analizy

przedloionego materiatu jednomySlnie pozytywnie go zaopiniowata. Opiniq w tej sprawie

przedstawila Radzie Miasta Przewodniczqca Komisji radna Mariola Gawlowska.

W dvskusii udzial wzieli:

Radny Jaroslaw Hupalo zapytal o wydatki z bud2etu miasta przeznaczone na ksztafcenie i

doskonalenie zawodowe nauczycieli, jest to bardzo wa2na kwestia z uwagi na zmianq

przepis6w w tym zakresie w roku 2015. Pan radny poprosil o informacje, jaka pula 6rodk6w

w roku 2015 na ksztalcenie zawodowe nauczycieli pozostata do wykorzystania tym bardziej,

2e du2a grupa nauczycieli sklada wnioski w tej sprawie iw zwiqzku z tym czy zostana one

zrealizowane.
Radny Krzysztof Grzqdziel stwierdzif,2e poziom ksztafcenia w kraju jak r6wnie2 w naszym

miescie jest bardzo niski, mimo, ie z przedstawionej Informacji takie wnioski nie wyplywajq.

Absolwenci szk6t zawodowvch oraz technik6w nie sq przygotowani do pracy w zawodzie, co

pokazuje konfrontacja z posiadanymi umiejqtno6ciami i wiedzq na stanowisku pracy.

Zdaniem Pana radnego naleiy zlikwidowai gimnazja, przywr6cii odpowiedni procent szk6l

zawodowych i technik6w z szerokq bazq warsztatowq, zlikwidowad % uczelni wyiszych po

ukoriczeniu, kt6rych absolwenci nie sq przygotowani do wykonywania zawodu. Ponadto

brak jest w Polsce fachowej kadry, z odpowiednimi kwalifikacjami, kt6ra wykonuje solidnie

swoja prace. Reformv przeprowadzone w oiwiacie 15 lat temu nie sprawdzily sie, dlatego

naleiy podjqd skuteczne dziafania w kierunku zmian, kt6rych efekty widoczne bqdq dopiero

za lat kilka. Radny zwr6cif siq do przysziej Pani Poset Joanny Borowiak, aby Pls zrealizowat

sw6j program wyborczy dotyczqcy oSwiaty wprowadzajqc radykalne zmiany niezbqdne dla

systemu oSwiaty, kt6ry byl jednym z najlepszych na iwiecie do korica lat 90 tych. Radny

stwierdzil, 2e bqdzie glosowal przeciwko przyjqciu Informacji oiwiatowej, kt6ra nic nie

znaczy, a edukacja we Wlocfawku jest na najni2szym poziomie.

Radna Ewa Szczepafiska odnoszqc sig do wypowiedzi radnego Krzysztofa Grzqdziela

stwierdzifa, ii przy ka2dej okazji dotyczqcej temat6w zwiqzanych z oiwiatq Pan radny

powtarza te same argumenty. Dlatego te2 Pani radna uwa2a, ie Pan radny nie zapoznal siq z

przedstawionq Informacjq oiwiatowq, natomiast Pani radna przyznata racjQ w kwestii, iZ to

wlaSnie Sojusz Lewicy Demokratycznej 15 lat temu doprowadzii do likwidacji szkolnictwa

zawodowego wprowadzajqc licea profilowane, kt6re obecnie sE wygaszano gdy2 okazaly siq

wielkq pora2kq systemu. W zwiEzku z tym Pani radna poprosila, aby Pan radny nie

wskazywal, 2e to wla6nie rzqd jest winien takiego stanu oSwiaty, tak2e we wloclawku.

odnoszqc siq do likwidacji gimnazjum Pani radna uwa2a, ie brak jest nauczycieli do pracy z

mlodzieiq dojrzewajEca i trudna, kt6ra przychodzi do gimnazjum, zdaniem Pani radnej to
nauczyciel powinien byd wychowawcq, pedagogiem, psychologiem, socjoterapeutq. Osoba

spetniajqca te wymogi powinna pracowai w gimnazjum, to dob6r nauczycieli jest waZny



gdy2 mtodziei obecnie inaczej postrzega rzeczywistodi, 2yje w innej przestrzeni irola
nauczyciela jest, aby tak nia pokierowai, aby byta przygotowana do nauki i pracy.

Radny Krzysztof Grzqdziel odnoszqc siq do wypowiedzi radnej Ewy Szczepariskiej stwierdzil,

i2 nie obwinia za zta sytuacjq w oiwiacie 2adnego rzqdu inie chodzi o przypisywanie winy,

lecz chodzi o to, aby ta sytuacjQ uzdrowii, zmieni6 inaprawid popelnione bfqdy. Pan radny

stwierdzil, 2e r6inica polega na tym, ie Pani radna problemy w szkolnictwie zna od strony

teoretycznej natomiast radny zna je od strony praktycznej w 2yciu codziennym. Brak dobrej
jako(ci kadr do pracy jest zjawiskiem powszechnym, o kt6rym wiadomo od dawna. Dlatego

przyszedl czas, aby to wreszcie naprawii a czasu w tym wzglqdzie wiele nie ma.

Radny Rafaf Sobolewski stwierdzit, ie jego wEtpliwoSi budzi zmiana jako6ciowa dokonana

we wtociawskiej oSwiacie po zmianie wladzy wykonawczej i uchwafodawczej w roku 2014.

Program Pana Marka Wojtkowskiego, gdy stawal do wybor6w samorzqdowych byl bardzo

atrakcyjny w przypadku zmian w olwiacie. Natomiast niedawno rozpoczql siq nowy rok

szkolny inie widai, aby zapowiadane zmiany nastepowafy. Pan radny wyrazil ubolewanie z

oowodu nieobecno6ci Pani wiceprezydent Barbary Moraczewskiej, kt6ra jest

odpowiedzialna za ten pion, dlatego tez Pan radny poinformowat, ii wstrzyma siq od gtosu

w giosowaniu nad przyjqciem lnformacji, jednoczesnie oczekujqc, aby Pani wiceprezydent

przez kolejny miesiEc kofczqcy pierwszy rok sprawowania wladzy przedstawifa koncepcjQ

zmiany jako6ciowej wloclawskiej oswiaty odnoszqc siq jednoczeSnie do sugestii radnych w

tym temacie, o kt6rych dzisiaj jest mowa, co takie stanowii bqdzie spelnienie zapowiedzi

deklarowanych w kampanii wyborczej dr Marka Wojtkowskiego'

Radny Krzysztof Kukucki stwierdzil, 2e podziela zdanie przedm6wcy, niemniej jednak

reforma oSwiaty zaproponowana zostala przez Premiera Buzka, jako jedna z 4 wielkich

reform przeprowadzonych w kraju i przypisywanie wprowadzenia jej ugrupowaniu sLD jest

niewtasciwe, ponadto iadna z reform nie spelnila zato2onych oczekiwa6. w zwiqzku z tym

nale2y miei nadziejq,2e kolejne rzqdy naprawiq blqdy poprzednik6w'

Radny Jaroslaw Hupalo w swoiej wypowiedzi poruszyl kwestie dotyczqce ograniczania

uprawnieri dyrektor6w szk6l, ograniczania naktad6w na oswiatq, o czym byta mowa r6wniei

w Informacji o6wiatowej, ciqgle delegowanie zada6 oswiatowych samorzEdom bez wsparcla

finansowego, inwestowanie w inne dziedziny i obszary - wszystko to wplywa na

katastrofalny stan oswiaty. Dlatego te2 podzielajqc zdanie radnego Rafala Sobolewskiego

radny oczekuje zapowiadanej zmiany w tym obszarze dzialania oraz przedstawienia strategii

dzialai w funkcjonowaniu wloclawskiej oSwiaty w roku 2016.

Radna olga Krut-Horonziak poinformowala, ie kilka lat temu zajqla siq zagadnieniem

zwiqzanym z szkolnictwem zawodowym, co spowodowalo zainteresowanie siq

wyposa2eniem tych plac6wek w pomoce dydaktyczne, temat powr6cil w programie

wyborczym Pls. zaproponowano konkretne rozwiqzania tego, co mo2na zrobii a nie zostafo

dokonane przez ostatnie lata przez samorzqd wloclawka. Zdaniem Pani radnej mo2na bylo

skorzystaf ze 6rodk6w wlasnych jak r6wnie2 Srodk6w zewnqtrznych, aby doposa2yc w

niezbqdne pomoce, sprzet czy tei inne elementy - plac6wki zwiqzane ze szkolnictwem

zawodowym. W przypadku doboru kadr Pani radna podziela poglqd prezentowany przez

Paniq radnq Ewq Szczepariskq niemniej dziwi fakt, i2 jest ona do wymiany' Przyklady

zaczerpniete z 2ycia pokazujq ile problem6w mo2e dla wszystkich stworzyi zla kadra

nauczycielska, kt6re.j nie jest siQ tak fatwo pozbyi z plac6wki o6wiatowej, w kt6rej jest

zatrudniona. Zdaniem Pani radnej rzeczywistoji naleiy kreowai na najni2szych szczeblach

wraz z kadrq, kt6ra posiada do6wiadczenie, dlatego tei takie sprawy powinny byd



rozstrzygane i podejmowane nie przez rzqd,lecz przez samorzqdy, to samorzady powinny

kreowai programy oiwiatowe na bazie potrzeb spoiecznych poprzez wprowadzanie w

szkotach zawodowych przedmiot6w, kt6rych wiadomosci sq niezbqdne do 2ycia w

spolecze6stwie np. jak zaklada siq wtasne przedsiqbiorstwo jednoosobowe, jak dzialajq

rynki, powstanie laboratori6w jqzyk6w obcych - takie dziatania powinny byd obowiqzkiem

samorzqdu podjqtym w ramach wiasnych 6rodk6w. Natomiast oczekiwanie na reformy

odg6rne bqdzie czasem straconym tym bardziej,2e szkolnictwo zawodowe nie ma czasu na

czekanie, a jedynq aktywnosciq os6b wyksztalconych zawodowo jest wyjazd poza granlce

kraju.

Po zako6czeniu dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw chmielewski poddal

pod gtosowanie przyjqcie przedloionej Informacji'

w wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoici 21 czlonk6w Rady Miasta, za

przyjqciem Informacji opowiedzialo siq 17 czlonk6w Rady Miasta przy 2 gfosach

przeciwnych oraz 2 glosach wstrzymuiqcych siq.

wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw chmielewski

poinformowal, ii tnformacja o stanie realizacji zada6 o6wiatowych w mieScie wloclawek

za rok szkolny 2 ot4l2ol5 zostala przyjeta przez Radq Miasta w przedstawionym brzmieniu

Informac.ja - zalqcznik nr 7 do protokolu.

Po zakoiczeniu procedowania nad ww. zagadnieniem Przewodniczqcy Rady Miasta radny

Jaroslaw Chmielewski ogtosil 1O minutowq przerwQ w obradach'

Wznowienie obrad po przerwie.

Kontynuacja procedowania nad punktami nr 5 inr 5 dotyczQcymi podjQcia uchwaf

zwiqzanych z wyborem lawnik6w do Sqdu Rejonowego oraz Sqdu Okregowego na

kadencjq w latach 2016-2019'

Wznawiajqc obrady sesyjne po przerwie Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw

chmielewski poinformowal, ie Komisja skrutacyjna zakoriczyla swoje prace w zwiqzku z tym

Przewodniczqcy Komisji radny Damian chelminiak zapozna RadQ Miasta z protokofem

sporz4dzonym w tej sprawie.
Radny Damian chefminiak odczytal protok6t Komisji skrutacyjnej o nastqpujqcej tre(ci,

podajqc jednocze3nie liczbq glos6w otrzymanych przez kaidego kandydata na lawnika:

Protok6l komisji skrutacYjnei
powolanej w trakcie Xll Sesii Rady Miasta Wloclawek

w celu PrzeProwadzenia wYbor6w do:

1. Sqdu Rejonowego - lll Wydzialu Rodzinnego i Nieletnich we Wlocfawku,

2. Sqdu Okrqgowego we Wioclawku,
3. Sqdu Rejonowego-Wydzialu Pracy iUbezpieczei Spoiecznych we Wloclawku,
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4. Sqdu Okrqgowego - Wydziatu Pracy i Ubezpieczeri Spolecznych we Wlocfawku.

Komisia w skladzie:

Przewodniczqcy - Radny Damian Chelminiak

czlonkowie: - Radna Agnieszka Chmielewska

- Radnv Piotr Czarnecki

stwierdza, co nastepuje:

1. w glosowaniu na stan 25 radnych udziat wziqio:

a. Sqdu Rejonowego - lll Wydziatu Rodzinnego i Nieletnich we Wloclawku - 24

rad nvch,
b. Sqdu OkrQgowego we Wlociawku - 24 radnych,

c. S4du Rejonowego-Wydziaf u Pracy i Ubezpieczeri Spotecznych we Wloclawku
- 24 radnych,

d. Sqdu Okrqgowego - Wydzialu Pracy iUbezpieczeri Spolecznych we Wloclawku
- 24 radnych.

2. Listy kandydat6w do poszczeg6lnych Sqd6w stanowiq odpowiednie zalqczniki do

niniejszego protokotu i tak:
1) .zalqcznik nr 1- lista kandydat6w do Sqdu Rejonowego - Wydzialu Rodzinnego i

Nieletnich we Wioclawku,

7l zalEcznik nr 2 - lista kandydat6w do Sqdu Okrqgowego we Wtoclawku,

3) zatqcznik nr 3 - lista kandydat6w do S4du Rejonowego -Wydzialu Pracy i

Ubezpieczeri Spolecznych we Wloctawku,
4l zafEcznik nr 4 - lista kandydat6w do Sqdu Okrqgowego - Wydzialu Pracy i

Ubezpieczeri Spolecznych we Wloclawku.

3. Po otwarciu urny iobliczeniu kart do glosowania oddano nastqpujEcQ liczbq kart do
glosowania na poszcze96lne sqdy:

4.

1) Sqd Rejonowy - lll Wydzial Rodzinny i Nieletnich we Wlocfawku
- kart do gfosowania - .24, w tym:

- kart wa2nvch - 24

- kart niewa2nych - 0

- glos6w wa2nych - 24

- gios6w niewainych - 0



2) Sqd Okrqgowy we Wtoctawku
- kart do gtosowania - .24, w tym:

- kart wainych - 24

- kart niewainych - 0

- glos6w wa2nych - 24

- glos6w niewainych - 0

3) Sqd Rejonowy - Wydziat Pracy i Ubezpieczeri Spolecznych we Wtoclawku
- kart do glosowania - 24, w tym:

- kart wainych - 24

- kart niewainych - 0

- glos6w wainych 24

- glos6w niewainych 0

4) Sqd Okrqgowy - Wydziat Pracy i Ubezpieczeri Spolecznych we Wloclawku
- kart do gtosowania 24, w tym:

- kart wainych - z4

- kart niewa2nych - 0

- gtos6w wainych 24

- glos6w niewainych 0

5. Wykaz uzyskanych glos6w przez kandydat6w na lawnik6w do poszczeg6lnych sqd6w

stanowi odpowiednio:
zalqcznik nr 5 - do Sqdu Rejonowego - lll Wydzialu Rodzinnego i Nieletnich we

Wloclawku,

- zatqcznik nr 6 - do Sqdu Okrqgowego we Wloclawku,

- zalqcznik nr 7 - do Sqdu Rejonowego - Wydziatu Pracy i Ubezpieczei

Spolecznych,

- zalqcznik nr 8 - do Sqdu Okrqgowego - Wydzialu Pracy i Ubezpieczen

Spolecznych.

6. Listy kandydat6w, kt6rzy uzyskali wymaganq liczbq gfos6w, aby uzyskai mandat
lawnika stanowiq odpowiednio:

z>



zalEcznik nr I -.do Sqdu Rejonowego - lll Wydziafu Rodzinnego i Nieletnich we

Wloclawku,

zaiqcznik nr 10 - do Sqdu Okrqgowego we Wloclawku,

zalqcznik nr 11- do Sqdu Rejonowego - Wydzialu Pracy i Ubezpiecze6

Spotecznych we Wloclawku,

zafqcznik nr 12 - do Sqdu Okrqgowego - Wydzialu Pracy i Ubezpiecze6

Spolecznych we Wloclawku.

Zafqcznik Nr 5 do protokofu Komisji Skrutacyjnej

1. Ciborowska Alina 4

z. Dru2vfiska Beata _LO

3. Durniat Barbara. Elibieta
4. Feli6czak Matgorzata T4
( Gawlowski Andrzej, Jerzy I4
6. Gaworska Teresa -LO

7. Hejmanowski Wladyslaw 5

6. Koprowska Ewa 1

v. Kowalska Aleksandra, lwona 0

10. Kuliriska Katarzvn a, Mafgorzata 0

11. Langa Leszek 13

72. Lewandowska Aleksa nd ra, lrena 7

_L 5. Matuszewska Agnieszka Magdalena A

1A Piotrowska Malgorzata 3

Li. Raniszewska G raiyna, Anna 19

_t o. Rudek Elibieta 7

17. Rydzik Katarzvna, Agnieszka 0

18. Skoracki Woiciech, Krzysztof 0

Skibiriska Wanda. Marta
20. Stolcman Maria, Jolanta .1

2r. Strzeiek - Hef miniak Aniela
22. Wasik Anna 0

Zafqcznik Nr 5 do protokolu Komisji Skrutacyjnej

1. Ba6ka-Brudzi6ska Elibieta _L)

t. Baranowska Helena 74

3. Bies Krvstyna, Agnieszka 74

4. Bororiska Maria, Barbara I4
5. Buszka Aleksandra 7

6. Ciesielska U rszu la 0

7. Chesy Marianna .i-J
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8. Chojnacki Karol, Leonard 1

9. Choinacki ZVgmunt 5

10. Dqbicka Anna 1

77. Drzewiecka Bo2ena T7
'J.2. Gabryelczyk Agn ieszka 0

r5. Golasi6ska El2bieta

1.4. Golasifiski Stanisfaw 1

-L ). Gwizdalska Danuta 7

LO. Hainowska Krystyna 1

17. Hupalo Ewa, Teresa 2T

Jakubowska Aneta -LO

Kaczmarek Helena 5

Kalinowski Wiktor. Klaudiusz -,

27. Kloc Dorota. Boiena 5

22. Kobrzy6ska Ewa I4
z5, Kopczyriska Krystyna, Ewa _t5

24. Kowalska Halina. Maria
25. Koziriski Zdzislaw 1

26. Krzemieniewska Wieslawa, Magdalena _t)

27. Kubiatowska Aleksand ra. Joan na

28. Kuczyriski Marcin 0

29. Ku rpifiski Zbigniew, Stanislaw 7L

30. Langnerowicz Jan

31. Lewandowska Barbara 9

32. Lipowska Kata rzyna

33. t-ojewska Anna, Jadwiga 0

34. Mafi kowska Maria. Jolanta 0

35. Marciniak Jadwiga, Teresa 4

35. Matuszewski Norbert. Arkad iusz I4
37. Michaiowska Krystyna 2

38. Milczarek Wiestawa. Halina 1.f,

39. Milewicz Rvszard, J6zef 18

40. Muszalik Wanda.Maria 9
A1 N asta rzewska Halina 0

Ochmadska Karolina IJ

+5. Ochmariska Mariola. Teresa L4

44. Orli6ska Ewa 5

45. Osiriska El2bieta _15

.+ o. Pawfowska Zofia, Jadwiga 8

Pietrzak Dorota. Teresa 0

48. Pi6rkowska Anna q

49. Rafalski Andrzej
50. Rogowska Mariola

Rybicka Mafgorzata, Beata

52. Rykowska Ewa 6

JI



53. Rvkowski Tadeusz, Marian o

54. Sadowska Ewa. Teresa 74

55. Skulimowska Renata. Maria 0

55. Skowroriska Krystyna, Maria 1

57. Stefaiska Joan n a

58. Stolcman Mariusz, Krzvsztof 11

59. Stradowska Bo2ena, Apolonia 11

60. Soczyriski Wojciech, Zbigniew 74

b _1. Szczeoaiski Marian 3

62. Szczqsny Przemysiaw -LJ

l)5. SzVmaniak Marzena, Wieslawa T4

64. Wende Jan z0
65. Wiatrowska Zofia

66. Wesotowska Elibieta. U rszu la _t5

61. Wnukowska Wieslawa, Maria 77

58. W6icik lwona
59. Wyszvriski Edmund, Karol -L)

70. Zaborowska Marianna
7L. Zalewska Mafgorzata, Halina

72. Zielifi ska Wioletta, Anna 0

Zalqcznik Nr 7 do protokolu Komisji Skrutacyjnej

Zafqcznik Nr 8 do protokolu Komisji Skrutacyjnej

1. J arqbska Franciszka, Stanistawa 8

2. Ka li6ska-M alecka El2bieta 8

5. Nowicka Marzena. Ewa L

Piasecki Arkad iusz 18
q Sarn ik Sabina. U rszu la 7

6. Szvmaiska Miroslawa 6

7. Wilczvriski Czeslaw Antoni 18

8. Wierzbicka Mirostawa, Genowefa
9. Wnukowski Wieslaw LJ

10. Zarzeczny Czeslaw, J6zef .i.)

Lp. lmiq i nazwisko Gfosy za

wvoorem
gtosy przeciw

1. Charaszkiewicz Matgorzata, Anna t5 1

Kfaczkiewicz Piotr, Maciej 22 1

Zafqcznik Nr 9 do protokolu Komisji Skrutacyjnej
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7. Dru2ytiska Beata

Feli6czak Malgorzata
5. Gawlowski Andrzej, Jerzy

Gaworska Teresa

5. Langa Leszek

6. Ra niszewska GraiVna, Anna

1. Bad ka- Brudziriska ElZbieta

Baranowska Helena

3. Bies Krystyna, Agnieszka

Borofi ska Maria. Barbara

5. Chesy Marianna

6. Drzewiecka Boiena
7. Hupalo Ewa, Teresa

8. Jakubowska Aneta
9. Kobrzyriska Ewa

10. Kopczyriska Krystyna, Ewa

11. Krzemieniewska Wiesfawa, Magdalena
12. Ku rpi6ski Zbigniew, Stanislaw
IJ. Matuszewski Norbert, Arkadiusz
14. Milczarek Wiesfawa. Halina
If,. Milewicz Rvsza rd, J6zef

Ochmafiska Karolina
17. Ochmafi ska Mariola. Teresa

18. Osiriska El2bieta
_L:r. Sadowska Ewa. Teresa

Stolcman Mariusz, Krzysztof
27. Stradowska Bo2ena, Apolonia
22. Soczyriski Wojciech, Zbigniew
23. Szczqsny Przemyslaw
24. Szymaniak Marzena, Wieslawa
25. Wende Jan

zo. Wesolowska El2bieta. U rszu la

27. Wnukowska Wieslawa, Maria
28. Wyszyriski Edmund, Karol

Zafqcznik Nr 1O do protokolu Komisji Skrutacyjnej

t. Jarqbska Franciszka, Sta nislawa
2. Kali6ska-Malecka El2bieta

Zalqcznik Nr 11 do protokolu Komisji Skrutacyinej
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3. Piasecki Arkadiusz
Wilczvriski Czeslaw Antoni
Wierzbicka M iroslawa, Genowefa

6. Wnukowski Wiestaw
7. Zarzeczny Czeslaw, J6zef

Zalqcznik Nr 12 do protokolu Komisji Skrutacyjnej

1. Cha raszkiewicz Malgorzata, Anna

2, Ktaczkiewicz Piotr, Maciei

Wobec braku uwag idyskusji dotyczacej przedmiotowych zagadnie6 PrzewodniczQcy Rady

Miasta radny Jarostaw Chmielewski poddal pod giosowanie przyjqcie uchwaiy w sprawie
wyboru lawnik6w do Sqdu Rejonowego we Wloclawku na kadencjQ od 2016r. do 2019r.
odczytujqc jednocze5nie nazwiska os6b wybranych na lawnik6w do Sqdu Rejonowego -ll
Wydzialu Rodzinnego i Nieletnich we Wfoclawku oraz nazwiska os6b wybranych na

lawnik6w do Sqdu Rejonowego - lV Wydzialu Pracy i Ubezpieczeri spolecznych.
W wyniku glosowania przeprowadzonego z udzialem 21 radnych za ww. uchwalq radni
opowiedzieli siq jednomySlnie.
Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta radny laroslaw Chmielewski
poinformowaf, ii uchwala zostata podjQta przez Radq Miasta Wfoclawek w
zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala - zalqcznik nr 8 do protokoiu

W nastepnej kolejnoici Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poddal
pod gtosowanie przyjqcie projektu uchwaly w sprawie wyboru fawnik6w do Sqdu

Okrqgowego we Wioclawku na kadencjq od 2016r. do 2019r. odczytujAc jednoczesnie

nazwiska os6b wybranych do Sqdu Okrqgowego oraz do Sqdu Okrqgowego do orzekania w
sprawach z zakresu prawa pracy iubezpieczeri spolecznych
W wyniku glosowania przeprowadzonego z udzialem 21 radnych za ww. uchwale radni
opowiedzieli sig jednomy5lnie.
Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski
poinformowal, ii uchwala zostala podjqta przez Radq Miasta Wfoclawek w
zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala - zatqcznik nr 9 do protokolu

Ad. 12
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Projekt uchwaty w sprawie uchwalenia iprzyjqcia,, Planu gospodarki niskoemisyjnej dla
Gminy Miasto Wfoclawek".

Przedstawiciel Pomorskiej Grupy Konsultingowej S.A w Bydgoszczy Dyrektor Zarzqdzajqcy
Romuald Meyer przedstawit Plan Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Miasta Wloctawek
kt6ry jest dokumentem opracowanym zgodnie z wytycznymi Narodowego Funduszu

Ochrony Srodowiska iGospodarki Wodnej. Wykonanie Planu jest wsp6tfinansowa ne przez

Uniq Europejskq ze 6rodk6w Funduszu Sp6jno(ci w ramach Programu Infrastruktura i

Srodowisko.
Potrzeba sporzqdzenia irealizacji PGN wynika ze zobowiqza6, okreSlonych w ratyfikowanym
przez Polskq Protokole z Kioto oraz w pakiecie klimatyczno-energetycznym, przyjetym przez

Komisjq Europejskq w grudniu 2008 roku. Rada Miasta Wloclawek Uchwatq Nr
xxxvlll/145/211,3 z dnia 30 grudnia 2013 r., wyrazila wolq przystqpienia do opracowania i

wdraiania planu gospodarki niskoemisyjnej, ponadto Uchwalq Nr llll18/2014 z dnia
29grudnia 2Ot4 r. zgodzila siq na przyjqcie Srodk6w z Funduszu Sp6jno6ci z Priorytetu lX -
Infrastruktura energetyczna przyjazna Srodowisku i efektywnoSi energetyczna w ramach
Dzialania 9.3 - Termomodern izacja obiekt6w u2yteczno(ci publicznej - plany gospodarki

niskoemisyjnej (PGN) (Konkurs nr 2 lPOliS/ 9.3/ 2013).
Dzialania okreSlone w PGN sa zgodne z politykq naszego kraju w przedmiocie sprawy i

wynikajq z Talo|ef Narodowego Programu Rozwoju Gospodarki Niskoemisyjnej, przyjqtych
przez RadQ Ministr6w 16 sierpnia 2011 roku.
Plan gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Miasto Wtoctawek pomo2e w spetnieniu
obowiqzk6w nalo2onych na .jednostki sektora publicznego w zakresie efektywnoici
energetycznej oraz ma przyczynii siq do osiqgniqcia cel6w strategicznych okreSlonych w
pakiecie klimatyczno-energetycznym do roku 2020, tj.:
l. redukcji emisji gaz6w cieplarnianych,
ll. zwiqkszenia udzialu energii pochodzqcej ze lr6dei odnawialnych,
lll. redukcji zuiycia energii finalnej, co ma zostad zrealizowane poprzez podniesienie

efektywno6ci energetyczn ej.

Dokument ten ma na celu wzmacnianie dzialari na rzecz poprawy jakoici powietrza na

obszarach, na kt6rych odnotowano przekroczenia poziom6w dopuszczalnych substancji w
powietrzu poprzez redukcjq emisji zanieczyszczef. Okre6la cele strategiczne i szczeg6fowe
oraz dzialania dla ich osiqgniqcia w perspektywie kr6tko-,6rednio- i dlugoterminowej wraz
ze wskazaniem ich szacunkowych koszt6w i przewidywanych ir6del finansowania. Ponadto
ustala zasady monitorowania i raportowania wynik6w prowadzonej polityki ekologiczno-
energetycznej. Opracowany plan gospodarki niskoemisyjnej oraz zaplanowane dziatania
przyczyniE siq do poprawy stanu drodowiska ijakoSci 2ycia mieszkafc6w na terenie miasta
Wloclawek.
Posiadanie Planu bqdzie podstawa do uzyskania dotacji z budietu Unii Europejskiej w
perspektywie f inansowej ZOL5-2O20. Swoim zasiQgiem obej mie sektory:
- zu2ycia energii w budynkach publicznych i niekomunalnych,
- produkcji energii idystrybucji ciepla,
- o5wietlenia ulicznego,
- transportu miejskiego i publicznego.
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W ramach opracowywanego Planu stworzona zostata baza danych zawierajqca
wyselekcjonowane i usystematyzowane informacje pozwalajqce na ocenQ gospodarki

energiq gminie oraz inwentaryzacjq gaz6w cieplarnianych.
Plan Gospodarki Niskoemisyjnej jest dokumentem, dla kt6rego wprowadzono wym6g
przeprowadzenia strategicznej oceny oddzialywania na Srodowisko. Wobec powy2szego

zwr6cono siq do Regionalnego Dyrektora Ochrony Srodowiska w Bydgoszczy oraz
Paf stwowego Wojew6dzkiego Inspektora Sanitarnego w Bydgoszczy o wydanie opinii w ww.
zakresie. W oparciu o uzyskane opinie odstqpiono od przeprowadzenia strategicznej oceny
oddziatywania na 6rodowisko dla projektu ww. dokumentu.
Zgodnie z art. 39 ust. l ustawy z dnia 3 paidziernika 2008r. o udostqpnieniu informacji o
6rodowisku ijego ochronie, udziale spolecze6stwa w ochronie Srodowiska oraz o ocenach

oddziatywania na Srodowisko Prezydent Miasta Wiociawek zapewnil moiliwoii udziaiu
spoteczeistwa podczas konsultacji spolecznych w okresie 21 dni zgodnie z ustawA tj. od
12.08.2015r. do 1.09.2015r.

Opinie komisii stalvch

Projekt uchwaty w przedmiotowej sprawie byf przedmiotem obrad Komisji Gospodarki
Miejskiej i Ochrony Srodowiska, kt6ra po rozpatrzeniu przedstawionego zagadnienia
pozytywnie zaopiniowafa ww. projekt uchwaly. Tre6i opinii w tej sprawie przedstawil Radzie

Miasta Przewodniczqcy Komis.ji radny Dariusz Jaworski.

W dvskusii udzial wzieli:

Wiceprzewodniczqca Rady Miasta radna Ewa Szczepariska poinformowala, 2e w zwiqzku z

du2ym zapyleniem powietrza w naszym mie6cie zglosila propozycjq zwiqkszenia Srodk6w na
profilaktyczne leczenie ukladu oddechowego. Natomiast odnoszqc siq do omawianego
zagadnienia Pani radna poruszyla kwestiq odnawialnych ir6del energii - tj. energii
geotermalnej zgromadzonej w gorqcych wodach podziemnych, kt6rej efektem jest
wydzielanie siq energii cieplnej. Wykorzystanie w6d termalny-ch jest oplacalne, gdy
wystQpuja one do glqbokoici 2 km. i osiqgajq temperature 65"C, - dlaczego to takiej
temperatury skoro temperatura wymagana to do 25"C? a zatem nie jest mo2liwe ich
zastosowanie na naszym terenie. Pani radna poinformowala, 2e zapoznala siq z publikacjami
opracowanymi w tej sprawie oraz mapq geotermalnq, z kt6rych wynika, ie Wocfawek, jako
jedyny w wojew6dztwie Kujawsko-Pomorskim znalazt siq na liScie miast uprzywilejowanych
w dostqpie do energii geotermalnej gdyz spelnia stawiane wymogi, o kt6rych byla mowa.
Dlatego te2 Pani radna poprosila o ustosunkowanie siq do poruszanej kwestii zwiazanej z

geotermia tym bardziej,2e przedloiony program w perspektywie na ww. lata zaktada
wykorzystanie odnawialnych ir6det energii.
Radny Krzysztof Kukucki poruszyl sprawq wymiany oiwietlenia ulicznego z zastosowaniem
ojwietlenia ledowego, tym bardziej, 2e istnieja r62nego rodzaju mechanizmy finansowania
takiego przedsiewziecia. Dlatego te2 powinno siq doiyi do tego, aby oprawy ulicznych
latarni, kt6rych wlaScicielem jest Energa byly wymieniane na oprawy ledowe -
energooszczqdne oraz 2100 opraw nale2qcych do miasta tak2e zostalo wymienione na
energooszczqd ne, ponadto wartym rozwaienia jest proces wymiany odwietlenia i

zastapienie oiwietleniem energooszczqdnym w samorzqdowych instytucjach publicznych



Wiceprzewodniczqcy Rady Miasta radny Rafaf Sobolewski zapytat odnoszqc siq do zapisow
przedstawionych w Programie - na ile do poziomu zawieszonego pylu nad ulicami
Wlocfawka przyczynia sie nie tylko spos6b ogrzewania oraz ruch samochodowy a na ile
funkcjonujqcy w mieScie przemysl. Ponadto Pan radny odni6sl siq do zagadnienia
dotyczqcego poziomu ozonu, kt6ry stawia miasto w niekorzystnej strefie D-2, a zatem biorEc
pod uwagq tablicq monitorujqcq poziom zanieczyszczen, w jaki spos6b moina dodatkowo
monitorowai wspomniane parametry.
Radna Olga Krut-Horonziak poruszyta zagadnienia dotyczace ir6del finansowania, okresu
realizacji oraz efekt6w energetycznych projektu. Pani radna stwierdzila, ii zalo2enia
wskazane w projekcie nie majq mozliwo5ci realizacji we wskazanym terminie, czyli do roku
2018, w zwiqzku z tym zdaniem Pani radnej jest to ewidentne przektamanie. Ponadto
orientacyjne koszty og6lne sq wysoko przeszacowane np.230 mln. dla EMPEC isamorzqdu
miasta na ww. lata, sa to ogromne irodki - biorqc dodatkowo pod uwagq wydolno6d i stan
finans6w miasta, przyjmujqc nawet wysoki poziom dofinansowania ze irodk6w
zewnetrznych, nie obqdzie siq bez poiyczek kredytowych oraz podwy2ki cen uslug
Swiadczonych przez MPEC. Pozostaje to w sprzeczno5ci z obietnicami wyborczymi
dotyczacymi obniienia cen uslug komunalnych. Pani radna zapytafa czyim pomyslem byto,
aby cieplownictwem i instalacjami objqty zostal Mielecin oraz ulice Bartnicka, Letnia i

Metalowa, brak jest korelacji z producentem ciepta, jakim jest Zaktad Karny, kt6ry skladal
propozycje rozbudowy imodernizacji w ramach przedsiqwziqi wsp6lnotowych cieplowni i

rozszerzenie zasiggu dostarczania ciepfa z tego ir6dla, zamiast wysokich koszt6w i budowy
sieci ciepfowniczych przez MPEC. Pani radna stwierdzila, ie od 20 lat sktadane sE wnioski
dotyczqce sieci cieptowniczej na terenie czq6ci osiedla Michelin od ul. Szkolnej oraz
postawienie tymczasowej stacji pomiaru zanieczyszczei powietrza w tej czq5ci osiedla - do
dnia dzisiejszego brak jest zainteresowania ze strony kolejnych wladz miasta tQ dramatycznE
sytuacjq jak r6wnie2 kontroli ze strony odpowiednich slu2b pomimo szerokich deklaracji i

obietnic. Ponadto Pani radna zapytala o korelacjq dzialari pomiqdzy sp6fkami tj. MpEC a

MPW|K na tym terenie gdyi brak harmonogramu prowadzenia wsp6lnych przedsiqwziqi
wptywa na organizacjq iprowadzenie inwestycji oraz na ich koszt.
Radny Zbigniew lewandowski stwierdzil, ii naleiy wysoko ocenii prowadzony od kilku lat
program budowy czy tei modernizacji sieci cieplowniczej, kt6ra wymaga przeprowadzenia
tego rodzaju prac, ciepto dostarczane z MPEC jest w chwili obecnej najtariszym lr6dfem
ogrzewania mieszka6 jak r6wnie2 wysoko ekologicznym, poniewai zastosowane
zabezpieczenia powodujq,2e emisja zanieczyszczenia powietrza jest niewielka. Natomiast
Pan radny poruszyi sprawq pozyskania informacji na temat zapotrzebowania na energiq
cieplnq i o6wietlenie budynk6w pozostajacych w zasobach miasta w tym r6wniei budynkow
u2yteczno6ci publicznej i w6wczas moina bytoby ocenii koszty utrzymania budynk6w oraz
jakie sq szanse zmniejszenia zu2ycia energii. We Wloctawku cena ogrzewania z tej samej
cieptowni ksztaltuje siq w granicach od 1,50 do 3,50 zt, takie docieplenie budynk6w przynosi
oszczqdnoici, w tej dziedzinie jest jeszcze wiele do zrobienia. Niemniej .iednak takie dzialania
wiqiq siq bezpoirednio z emisjami zanieczyszczefi oraz wplywajq na ceny ustug.
Dyrektor Zarzqdzajqcy Pomorskiej Grupy Konsultingowej S.A w Bydtoszczy pan Romuald
Meyer udzielit odpowiedzi na temat poruszanych zagadnied informujqc m.in., 2e w
przypadku pytania dotyczqcego geotermii uzyskane dofinansowanie z Narodowego
Funduszu Ochrony Srodowiska na opracowanie tego programu powoduje,2e instytucja ta
stawia pewne wymagania, co do dokumentu. Jednym z podstawowych wymagad jest



podziaf zadah na kr6tko terminowe tj.2015-2018 i na lata pozostate do roku 2020. Podzial
jest zwiazany z tym, 2e NFOS wymaga, aby dziatania kr6tkoterminowe a w zwiqzku z tym
udzial samorzqdu w kosztach zawarte byly w Wieloletnim Planie Finansowym,
zagwarantowanie udzialu oraz przyjqcie wieloletniego planu w znacznym stopniu ogranicza
dzialania, kt6re chciano by przeprowadzii. Zapis dotyczqcy geotermii odnosi siq do planu
gospodarki niskoemisyjnej, zostal sformulowany na podstawie ok.2000 ankiet izapyta6,
niestety nie uzyskano potwierdzenia, aby w perspektywie czasowej 2015-2018
przewidywafo sie korzystania z geotermii, poniewa2 ankietowani lqcznie z wydzialami
Urzgdu nie wyrazili takiej chqci. Niemniej jednak nale2y podkre6lii, ie opracowany
dokument mo2e podlegai aktualizacji i modyfikacji w zwiqzku z tym sprawa ta nie jest
zamkniqta i przesqdzona.

W przypadku zagadnienia dotyczqcego o6wietlenia typu led- Dyrektor Grupy Konsultingowej
S.A w Bydgoszczy poinformowal, 2e z otrzymanych wyjadniefi wynika, 2e oprawy
o6wietleniowe bqdqce w dyspozycji miasta zostaly wymienione na energooszczqdne i w tej
perspektywie czasowej po uzgodnieniach zapadly decyzje o nie umieszczaniu w ww.
Programie tego typu oiwietlenia tak2e ze wzglqdu na koszty - 1500 zt. za jednq oprawq. W
przypadku odpowiedzi na temat udziafu przemyslu na zan ieczyszczenie powietrza to jednym
z warunk6w finansowania tego Planu jest jego zgodnoSi z wytycznymi dotyczEcymi
sporzqdzenia takiego dokumentu. W wytycznych wskazane jest, 2e samorzEd mo2e, lecz nie
musi tego elementu uwzglqdnii, jest to obligatoryjne, tym bardziej, ie nie ma wplywu na

dzialania czy tei modernizacje majqce wplyw na Srodowisko z nim zwiqzane podobnie jak na

lr6dlo energii odnawialnej, jakim jest Elektrownia Wodna zlokalizowana na terenie miasta.
W odniesieniu do koszt6w zaplanowanych na poziomie 230 ml. zt. dane te zostafy
uzgodnione z poszczeg6lnymi jednostkami, z uwagi na duiy zakres zwiqzany z sieciami
ciepfowniczymi jak r6wniei duiy zakres dotyczqcy termomodern izacji budynkow
mieszkalnych. Ogrzewanie sieciowe jest ogrzewaniem ekologicznym a wsp6lczynnik emisji z

ciepia sieciowego jest znacznie niiszy ni2 ze spalania paliw w budynkach czy kottowniach
indywidualnych, uwzglqdniajqc jednoczeSnie parametry emitora, czyli komina, z kt6rego sq

emitowane zanieczyszczenia. Plan gospodarki niskoemisyjnej mylony jest czQsto z niske
emisjE, kt6ra powstaje z indywidualnych kottowni, kt6re naleiy likwidowai, natomiast
Program Gospodarki Niskoemisyjnej jest jednym z dzialaf, aby zasilai obiekty w ciepto
sleciowe. Zwracano siq do wszystkich podmiot6w prawnych, kt6re mogtyby miei
powiEzania z ww. Programem Gospodarki Niskoemisyjnej, lecz instytucja wspomniana przez
Paniq radnq, czyli Zaklad Karny nie wyrazif zainteresowania udzialem w realizacji
planowanych dzialari. Odnoszqc siq do tablicy umieszczonej w celu informacji o emisji
zanieczyszczei, bqdqcej wfasno6ciq WIOS - to wskazuje ona warto(ci chwilowe, uSrednia;Ec
je do dobowych lub rocznych - dane mo2na znaleii w raportach o stanie 6rodowiska
wojew6dztwa Kujawsko-Pomorskiego publikowanych na stronach internetowych o stanie
zanieczyszczenia powietrza, kt6re na terenie Wloclawka jest zfe gdy2 miasto zaliczane jest
do strefy C. W przypadku korelacji dzialari MPEC z MPWik zapisy, kt6re znalazly siq w
Programie pochodzq z otrzymanych danych. Dzialania w zakresie modernizacji sieci
kanalizacyjnej nie sq klasyfikowane, jako te, kt6re przynoszE poprawq emisji C02. Dane
pozyskane r MPWiK sa uzgodnione i opisane w przedio2onym materiale.
Po zakoriczeniu wypowiedzi oraz braku dalszej dyskusji ipytaf Przewodniczqcy Rady Miasta
poddal pod glosowanie przyjqcie projektu uchwafy.
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W wyniku gfosowania przeprowadzonego z udzialem
podjqciem uchwaly opowiedzial siq 20 radnych, przy 1
wstrzymujECym siQ.

Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta
poinformowal, ii uchwala zostala podjqta przez
zaproponowanym brzmieniu,

Uchwafa - zalqcznik nr 10 do protokofu.

Ad. 13

22 czfonk6w Rady Miasta, za

glosie przeciwnym oraz 1 glosie

radny Jaroslaw Chmielewski
Rade Miasta Wfoclawek w

Projekt uchwaty w sprawie ustalenia wysoko3ci obowiqzujqcych w 2016 roku oplat za

usuwanie i przechowywanie pojazd6w usuniQtych z dr6g Miasta Wlocfawek na parkingach
strzeionych oraz wysokoSci koszt6w powsta+ych w wyniku odstapienia od wykonania
dyspozycji usuniqcia pojazdu.

Wprowadzenia do projektu uchwaly dokonat Dyrektor Wydziafu Gospodarki Miejskiej
Roman Stawisiriski, kt6ry wyjaSnil, 2e przepis art. 130a ust. 6 ustawy z dnia 20 czerwca 1997

- Prawo o ruchu drogowym zawiera delegacjq dla rady powiatu do okreSlania corocznie
wysoko5ci oplat za usuwanie pojazd6w z d169, przechowywanie ich na parkingu strzeionym
oraz okre6lania wysoko6ci koszt6w powstalych w wyniku wydania dyspozycji usuniqcia a

nastqpnie odstqpienia od usuniqcia pojazdu. Zgodnie z art. 130a Minister Finans6w ogfosit w
drodze obwieszczenia maksymalne stawki opiat na 2016 rok. W zwiqzku z tym nastapila
konieczno5i okreSlenia wysokoSci oplat obowiEzujqcych w 2016 r. Ustawodawca corocznie
okreSla maksymalnq wysokoSi stawek kwotowych opfat za usuwanie i przechowywanie
pojazd6w w celu zapewnienia sprawnej realizacji zadari wynikajqcych z art. 13Oa
wymienionej ustawy. StEd tei, majEc na wzglqdzie prawidfowq realizacjq tych zadari, naleiy
przyjEf stawki okreslone w obwieszczeniu. Oplaty te bQdE dotyczy€ os6b, kt6re naruszajE
przepisy iswoim postQpowaniem utrudniaje ruch lub stwarzajq zagro2enie bezpiecze6stwa
dla innych uczestnik6w ruchu. Zgodnie z ustawq optaty te stanowiQ doch6d wlasny powiatu.
Uchwalone stawki bqdq obowiqzywad do 31.12.2016 r., poniewai zgodnie z art. 13Oa ust. 6b
wymienionej ustawy maksymalne stawki oplat ulegajq corocznie zmianie na nastqpny rok
kalendarzowy isq oglaszane przez ministra wla6ciwego do spraw finans6w publicznych w
drodze obwieszczenia w Dzienniku Urzqdowym Rzeczypospolitej polskiej,,Monitor polski"

Opinie Komisii statvch.

Proponowany projekt uchwaly rozpatrzyia oraz wydala pozytywna opiniQ w przedmiocie
przedstawionego zagadnienia Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska. Opiniq
Radzie Miasta przedstawil Przewodniczqcy Komisji radny Dariusz Jaworski.

Wobec braku uwag oraz dyskusji w przedmiotowej sprawie przewodniczqcy Rady Miasta
radny Jaroslaw Chmielewski poddaf pod giosowanie przyjqcie projektu uchwaly.
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W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno6ci 21 czlonk6w Rady Miasta, za

podjqciem uchwaly radni opowiedzieli siq jednomySlnie, glosriw przeciwnych oraz
wstrzymujecych siq nie stwierdzono.
Wobec powyiszego PrzewodniczEcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski
poinformowal, ii uchwala zostala podjQta przez Radq Miasta Wloclawek w
zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala - zalqcznik nr 11 do protokotu.

Ad. 14

Projekt uchwaty zmieniajqcej uchwalQ w sprawie uprawniefi pasaier6w do ulg i zwolnief
w oplatach za przew6z w publicznym transporcie zbiorowym o charakterze uiytecznofci
publicznej w granicach administracyjnych miasta Wloclawek wykonywanym przez
Operatora - Miejskie Przedsiqbiorstwo Komunikacyjne Sp6lka z o.o. we Wloclawku.

Zagadnienie om6wii Dyrektor Wydzialu Gospodarki Miejskiej Roman Stawisiriski
informujqc,2e przedloiony projekt uchwaly powiqksza katalog os6b uprawnionych do ulg
izwolniei w przejazdach Srodkami komunikacji miejskiej, realizowanych przez Operatora tj.
Miejskie Przedsiqbiorstwo Komunikacyjne Sp6lka z o.o. we Wloclawku, w granicach
ad min istracyjnych miasta Wloclawek. Aktualnie w zakresie uregulowari dotyczqcych os6b
uprawnionych do korzystania z bezplatnych i ulgowych przejazd6w przysfugujqcych po
okazaniu stosownych dokument6w obowiqzuje uchwata Nr XLIV/90/2014 z dnia 8 wrze5nia
2O14r. w sprawie uprawnieri pasaier6w do ulg i zwolniei w optatach za przew6z w
publicznym transporcie zbiorowym o charakterze u2yteczno5ci publicznej w granicach
ad min istracyjnych miasta Wtoctawek wykonywanym przez Operatora - Miejskie
PrzedsiQbiorstwo Komunikacyjne Sp6tka z o.o. we Wloctawku. W zwiqzku z podjqciem przez
Radq Miasta Wloclawek w dniu 30 marca 2015 r. uchwaty Nr Vt/16/2015 w sprawie
przyjecia na terenie Miasta Wtoctawek Programu przyznajqcego uprawnienia cztonkom
rodzin wielodzietnych pod nazwq ,,Wfoctawska Karta Duiej Rodziny" zachodzi koniecznoii
wprowadzenia ulgi w oplatach za przew6z w publicznym transporcie zbiorowym dla dzieci
pochodzqcych z rodzin objqtych programem ,,Wioclawska Karta Du2ej Rodziny". powy2sze

byto czynnikiem dla opracowania przedio2onego projektu uchwaly, kt6ry poza
doprecyzowaniem ulg dla ww. grupy os6b, wprowadza takie uprawnienie do korzystanra z

50% ulgi dla uczestnik6w studi6w doktoranckich.

Opinie Komisii stalvch.

Projekt uchwaly byl przedmiotem obrad Komisji Gospodarki Miejskiej iOchrony Srodowisxa,
kt6ra rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowafa przedlo2ony projekt uchwaly. Opinig Radzie
Miasta przedstawit Przewodnicz4cy Komisji radny Dariusz Jaworski.

Wobec braku uwag oraz dyskusji w przedmiotowej sprawie przewodniczqcy Rady Miasta
radny Jaroslaw Chmielewski poddal pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaly.
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W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnosci 21 czlonk6w Rady Miasta, za

podjqciem uchwaly radni opowiedzieli siq jednomy6lnie, glos6w przeciwnych oraz
wstrzymujqcych sie nie stwierdzono.
Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarosfaw Chmielewski
poinformowal, ii uchwala zostala podjeta przez Radq Miasta Wloclawek w
zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala - zalqcznik nr 12 do protokotu.

Ad. 15

Projekt uchwafy zmieniajqcej uchwalq w sprawie ustalenia cen urzqdowych za uslugi
przewozowe w publicznym transporcie zbiorowym, w zakresie zadania o charakterze
uiytecznodci publicznej w gminnych przewozach pasaierskich oraz ustalenia wysokosci
oplat dodatkowych i oplaty manipulacyjnej.

Wprowadzenia do zagadnienia dokonai Dyrektor Wydziafu Gospodarki Miejskiej Roman
Stawisirlski informujqc, 2e Rada Miasta Wloclawek w dniu 30 marca 201.5r. podjqla uchwalq
Nr Vl/16/2015 w sprawie przyjqcia na terenie Miasta Wlocfawek Programu przyznajqcego
uprawnienia czlonkom rodzin wielodzietnych pod nazwq ,,Wioclawska Karta Du2ej Rodziny".
Wynikiem tego przystEpienia jest ustalenie ulg dla dzieci i miodzie2y z rodzin posiadajqcych
na utrzymaniu, co najmniej troje dzieci, objqtych programem ,,Wtoclawska Karta Duiej
Rodziny". Przedlo2ony projekt uchwafy wprowadza tak2e 50% ulgq dla uczestnik6w studi6w
doktoranckich.

Opinie komisii stalvch
Projekt uchwaly byl przedmiotem obrad Komisji Gospodarki Miejskiej iOchrony Srodowisxa,
kt6ra rozpatrzyta oraz jednomySlnie pozytywnie zaopiniowafa przedto2ony projekt uchwary.
Opinig Radzie Miasta przedstawil Przewodniczqcy Komisji radny Dariusz Jaworski.

W dvskusii udzial wzieli:

Radny Krzysztof Kukucki zaproponowal, aby doprecyzowad zapis zawarty w punkcie nr 6
zalqcznika do uchwaly rozszerzajqc go poprzez dodanie zapisu ,, student6w studidw
doktoranckich". Jest to analogia do poprzedniej uchwaty, w kt6rej do korzystania z
przejazd6w ulgowych w wysoko(ci 50% zgodnie z zapisem zawartym w g 4 uprawnienl sq
uczestnicy studi6w doktoranckich.
Dyrektor Wydzialu Gospodarki Miejskiej Roman Stawisiriski wyjaSnil, ie zapis przyjqty w
zalqczniku do uchwafy dotyczqcy student6w studi6w wyiszych jest zapisem najszerszym
obejmujqcym swoim zakresem takie student6w studi6w doktoranckich, w zwiqzku z tym nie
ma potrzeby wyodrqbniania tej grupy uprawnionych gdy2 mie6ci siQ ona w zapisie przyjqrym
w zafqczniku do uchwafv.

Wobec braku uwag oraz innych glos6w w dyskusji przewodniczqcy Rady Miasta radny
Jarostaw Chmielewski poddal pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaly.
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W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnodci 19 czlonk6w Rady Miasta, za

podjqciem uchwaty radni opowiedzieli siq jednomy6lnie, glos6w przeciwnych oraz
wstrzymujqcych siq nie stwierdzono.
Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarosfaw Chmielewski
poinformowal, ii uchwala zostala podjqta przez Radq Miasta Wloclawek w
zaproponowanym brzmieniu.

Uchwata - zalqcznik nr 13 do protokolu.

Ad. 16

Interpelacje, wnioski i zappania radnych.

Interpelacje, wnioski izapytania w sprawach dotyczqcych aktualnych problem6w Miasta,
takie w celu uzyskania informacji o konkretnym stanie faktycznym zgtosili: radny Damian
Chelminiak, radna Agnieszka Chmielewska, radny Janusz Dqbczyriski, radna Mariola
Gawfowska, radna Olga Krut-Horonziak, radny Jaroslaw Hupato oraz radny Tomasz Nagala.
Interpelacje powinny zostai zloione przez radnych w formie pisemnej Przewod niczqcemu
Rady Miasta, kt6ry niezwlocznie przeka2e je adresatowi.
Odpowiedzi na zgfoszone interpelacje - Przewod niczqcemu Rady Miasta otaz
interpelujEcemu radnemu udzieli Prezydent Miasta lub wla(ciwe rzeczowo upowa2nione
osobv w terminie 21 dni.
Interpelacje zgloszone przez radnych oraz udzielone odpowiedzi umieszczone zostanA w
Biuletynie Informacji Publicznej Urzedu Miasta bez zbqdnej zwtoki.
Procedurq postepowania w powyiszej sprawie reguluje 5 56 Statutu Miasta Wloclawek.

Ad. 17

Informacje i komunikaty.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poinformowai, i2 kolejne obrady
Rady Miasta Wloclawek planowane sq na dzieri 30 listopada br.
Ponadto Przewodniczqcy Rady przypomniat radnym o spotkaniu konsultacyjno-
warsztatowym dotyczEcym projektu planu mobilnoSci miejskiej, kt6re zaplanowane zostalo
na dzieri 03 listopada br. od godz. 1530do godz. 1730 w sali nr 4 Urzedu Miasta.

Ad. 18

Zamkniqcie obrad Xll sesji Rady Miasta Wloclawek.

Po zakoiczeniu bloku informacyjnego Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw
Chmielewski podziqkowal wszystkim za udzial w obradach, a nastepnie stwierdzil, ie wobec
wyczerpania porzqdku posiedzenia zamyka obrady Xll sesji Rady Miasta Wlocfawek.



OBRADOM PRZEWODNICZYT

JAROSTA EWSKI

PR CY

RADY MIASTA bcuwer

Akceotacia orotokolu Drzez Sekretarzv obrad Xll sesii Radv Miasta

Radny Piotr Czarnecki

Zafacznikl:

1. Lista radnych obecnych na obradach Xll sesji Rady Miasta Wfoctawek
2. Lista os6b uczestniczacych w Xllsesji Rady Miasta Wtoctawek.
3. Uchwala Nr Xtt/93/2015 Rady Miasta Wtoclawek z dnia 29 paidziernika 2015r.

sprawie wyboru lawnik6w do Sqdu Rejonowego
2016r. do 2019 r.

4. Uchwala Nr Xil/94l2015 Rady Miasta Wloclawek
sprawie wyboru lawnik6w do Sqdu Okrqgowego
2016 r. do 2019 r.

we Wfoclawku na kadencjq od

z dnia 29 paidziernika 2015r. w
we Wloclawku na kadencjq od

5. Uchwala Nr xrr/95/2015 Rady Miasta wloctawek z dnia 29 paidziernika 2015r.
zmieniaiaca uchwalq w sprawie uchwalenia bud2etu Miasta wloclawek na 2o1s r.

6' Uchwata Nr X[/96/2015 Rady Miasta wiocrawek z dnia 29 pardziernika
2015r. zmieniajqca uchwafq w sprawie uchwalenia Wieloletniej prognozy
Finansowej na lata 2015_2025.

7' Uchwala Nr Xr/g7 /2015 Rady Miasta wrocrawek z dnia 29 paidziernika 2015r.
zmieniaiQca uchwalq w sprawie ustarenia oprat za pobyt dziecka w Miejskim Zespore
Zfobk6w we Wloclawku.

8. Uchwala Nr x|/99//2ors Rady Miasta wloclawek z dnia 29 paidziernika 2015r. w
sprawie przyjqcia programu oddziatywari korekcyjno_edu kacyjnych dla os6b
stosujEcych przemoc w rodzinie dla miasta Wtoctawek na lata 2O7S _ 2020.

9. Informacja o stanie rearizacji zadaf o3wiatowych w mie3cie wtoctawek za rok szkorny
2014/2075.
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10. Uchwaia Nr Xll/99/2015 Rady Miasta Wloctawek z dnia 29 paidziernika 2015r. w

sprawie uchwalenia iprzyjqcia,, Planu gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Miasto
Wioclawek".

11. Uchwala Nr Xll/100/2015 Rady Miasta Wfoclawek z dnia 29 paidziernika 2015r. w
sprawie ustalenia wysoko6ci obowiqzujEcych w 2016 roku opfat za usuwanie i

przechowywanie pojazd6w usuniqtych z dr6g Miasta Wloclawek na parkingach

strze2onych oraz wysokodci koszt6w powstalych w wyniku odstqpienia od
wykonania dyspozycji usun iqcia pojazdu.

12. Uchwala Nr Xll/101/2015 Rady Miasta Wloclawek z dnia 29 paidziernika 2015r.
zmieniajqca uchwatq w sprawie uprawnied pasa2er6w do ulg i zwolniei w oplatach
za przew6z w publicznym transporcie zbiorowym o charakterze u2yteczno6ci
publicznej w granicach administracyjnych miasta Wloclawek wykonywanym przez

Operatora - Miejskie Przedsiqbiorstwo Komunikacyjne Sp6tka z o.o. we Woclawku.
13. Uchwala Nr Xll/102/2015 Rady Miasta Wloclawek z dnia 29 paidziernika 2015r.

zmieniajqca uchwalq w sprawie ustalenia cen urzqdowych za uslugi przewozowe w
publicznym transporcie zbiorowym, w zakresie zadania o charakterze uiytecznoici
publicznej w gminnych przewozach pasaierskich oraz ustalenia wysokodci opiat
dodatkowych i oplaty manipulacyjnej.

Protok6l sporzadzilal
lolenta Skladanowska
8RM r ,l
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